
1 Αρ. Φυλλ.  1470 - Τιμή: 1, 00 €ΕΤΟΣ 29ο

Σελ. 22 Σελ. 4

Δευτέρα 20 Δεκεμβρίου 2021

Ικανοποίηση στον ΕΦΕΠΑΕ για τη 
λειτουργία του υποκαταστήματος 

Κομοτηνής

Κομοτηνή
Μαχαιρώθηκε 

14χρονος μετά από 
συμπλοκή

Το τελευταίο αντίο στον Γιώργο 
Παναγιωτόπουλο

Είδος πολυτελείας το 
πετρέλαιο θέρμανσης!
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Συνάντηση 
Αναστασιάδη-
Γεωργαντά με 

φόντο τον Δήμο 
Παγγαίου

Μιχαηλίδης
Προχωράμε σημαντικά 

έργα στον Δήμο 
Νέστου
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ΒΓΑΙΝΕΙ ΑΠΟ ΤΗΝ «ΣΚΟΥΡΙΑ»

ΕΠΙΤΕΛΟΥΣ
ΛΥΣΗ!
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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ

info@enachannel.gr2 ΑΝΑΛΥΤΗΣΑΠΟΨΗ

Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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γράφει ο  ΓΙΑΝΝΗΣ ΜΙ-
ΧΕΛΑΚΗΣ

Νομίζω ότι δεν έχει 
εκτιμηθεί όσο πρέπει 
η δράση των αντιεμ-
βολιαστών στη χώρα 
μας. Eχουμε υποτιμήσει 
τον κίνδυνο και σύντο-
μα, φοβάμαι, θα δούμε 
το πρόβλημα να σκάει! 

Τελευταίο περιστατικό 
η... σύλληψη του διευ-
θυντή του Γυμνασίου 
στο Αιγίνιο, στην Πιερία, 
από τη «συνταγματική 
αστυνομία», τους αντι-
εμβολιαστές δηλαδή. 

Οι οποίοι, άκουσον-
άκουσον, κυνήγησαν 
τον άτυχο εκπαιδευτικό 
στους δρόμους της πό-
λης, του πέρασαν χει-

ροπέδες και όλα αυτά 
επειδή, λέει, «βασανίζει» 
τους μαθητές του, βάζο-
ντάς τους να φορούν μά-
σκες και να κάνουν τεστ 
για κορωνοϊό! Η δράση 
αυτής της ομάδας είναι 
ίδια με αυτή των εγκλη-
ματικών ομάδων που 
είχε οργανώσει η Χρυσή 
Αυγή. Τότε, κυνηγούσαν 
μετανάστες και δημοκρα-
τικούς πολίτες και τρα-
μπούκιζαν πολιτικούς. 

Τώρα, κυνηγούν όσους 
εφαρμόζουν τον νόμο 
για την αντιμετώπιση 
της πανδημίας του κο-
ρωνοϊού. Τότε, είχαν 
«καβαλήσει» το αντι-
μνημονιακό κύμα. Τώρα, 
έχουν καβαλήσει το 
αντιεμβολιαστικό κύμα. 

Ο στόχος, όμως, είναι 

ίδιος: Να (ξανα)μπούν 
στο πολιτικό παιχνίδι! Οι 
καταγγελίες έχουν γίνει: 
Πίσω από τις κινητοποι-
ήσεις αυτών των αντι-
εμβολιαστών ακτιβιστών 
βρίσκονται φασιστικά 
στοιχεία, παλιοί οπαδοί 
της Χρυσής Αυγής. Θυ-
μηθείτε την αναφορά 
του μητροπολίτη Λαρί-
σης κ. Ιερωνύμου γι’ αυ-
τούς που οργάνωναν δι-
αδηλώσεις εναντίον του, 
επειδή τόλμησε να εγκα-
ταστήσει κινητές μονά-
δες εμβολιασμού έξω 
από τις εκκλησίες της 
μητρόπολής του! Είχε 
δηλώσει τότε ότι οι δια-
δηλωτές ήταν ακροδεξι-
οί και μέλη παραεκκλησι-
αστικών οργανώσεων... 

Οι αυτοαποκαλούμενοι 
«θεματοφύλακες του 
Συντάγματος» και η… 

«συνταγματική αστυ-
νομία» αποτελούν επι 
της ουσίας παραστρα-
τιωτικές οργάνωσεις! 

Και επειδή η δράση τους 
απειλεί ένα από τα βασι-
κά αγαθά της κοινωνίας, 
τη δημόσια υγεία, πρέ-
πει να διερευνηθεί το αν 
αποτελούν εγκληματικές 
οργανώσεις! Αν περιμέ-
νουμε να «νομιμοποι-
ηθούν», ενδεχομένως, 
μέσα από κάποια εκλο-
γική διαδικασία, τότε θα 
είναι πολύ αργά! Είπαμε! 

Το «αυγό του φιδιού» 
έχει σκάσει εδώ και και-
ρό... Και το «φίδι» έχει 
καβαλήσει το αντιεμβολι-
αστικό κύμα και απειλεί!

Είναι εγκληματική οργάνωση;

γράφει 
ο Παναγιώτης Ε. Πε-
τράκης*

*Καθηγητής στο Εθνικό 
Καποδιστριακό Πανεπι-
στήμιο Αθηνών

Η υγειονομική κρίση πα-
ραμένει ένας ισχυρός 
προσδιοριστικός παρά-
γοντας των μελλοντικών 
οικονομικών εξελίξεων. 
Κάθε εβδομάδα που περ-
νά διαμορφώνει νέα δε-
δομένα. Το μέγεθος της 
μεταβλητότητας είναι 
έκπληξη. Ομως, η ελλη-
νική οικονομία τοποθε-
τείται στην πλευρά των 
ευνοουμένων από τις 
θετικές εκπλήξεις, ενώ, 
π.χ., η Κίνα και η Τουρ-
κία θα τοποθετούνταν 
στην πλευρά των αρνητι-
κών εκπλήξεων, αλλά με 
αυτό θα ασχοληθούμε σε 
άλλο σημείωμα.

Στη θεωρία, η γενική 
τάση των ιών είναι να 
γίνονται πιο μεταδο-
τικοί (για να εξασφα-
λίζουν την επιβίωσή 
τους), αλλά με λιγότερο 
βαριά συμπτώματα (για 
να μην πεθαίνουν μαζί 
με τον ξενιστή). Σήμε-
ρα, πάντως, βρισκόμα-

στε μπροστά σε ένα νέο 
κύμα περιορισμού από 
τις κυβερνήσεις, που θα 
έχει αντίκτυπο στην οι-
κονομική δραστηριότη-
τα. Αυτό δεν σχετίζεται 
ειδικά με την «Ομικρον» 
(δεν έχει ενεργοποιηθεί 
ακόμα), αλλά πρόκειται 
για το τελευταίο κύμα 
της COVID-19, που σα-
ρώνει θανατηφόρα κυ-
ρίως αυτούς που δεν 
έχουν εμβολιαστεί.

Ετσι η αβεβαιότητα έχει 
επιστρέψει, παρόλο που 
είναι άγνωστο εάν η 
«Ομικρον» είναι περισ-
σότερο ή λιγότερο με-
ταδοτική, προκαλεί ή όχι 
βαρύτερα συμπτώματα, 
ενώ είναι ακόμα ασα-
φές εάν επιδρά αρνητικά 
στην αποτελεσματικότη-
τα των εμβολίων. Οταν 
θα έχουμε τα στοιχεία 
αυτά, θα είμαστε σε 
θέση να εκτιμήσουμε με 
μεγαλύτερη ακρίβεια τις 
οικονομικές εξελίξεις. 
Εάν η «Ομικρον» γίνει 
η κυρίαρχη μετάλλαξη 
αλλά προκαλεί ελαφρό-
τερα συμπτώματα, τότε 
οι παρούσες αρνητικές 
επιδράσεις θα αντιστρα-
φούν. Εάν, όμως, προκα-
λεί βαρύτερα συμπτώ-

ματα, τότε ο παγκόσμιος 
ρυθμός μεγέθυνσης, ο 
ευρωπαϊκός και ο εγχώ-
ριος μπορεί να μειωθούν 
μέχρι και 50% από τα 
προβλεπόμενα σημερινά 
επίπεδα. Ενώ, δηλαδή, 
αναμένουμε για το 2022 
έναν ρυθμό μεγέθυνσης 
για την παγκόσμια οι-
κονομία της τάξης του 
4,5%, θα τοποθετούσαμε 
τον πήχυ στο 2,3%. Αυτό 
θα ήταν ένα ξεκάθα-
ρο πισωγύρισμα, αν και 
πρέπει να συμφωνήσου-
με ότι, όταν γράφονται οι 
γραμμές αυτές, πρόκειται 
για μια ακραία αρνητική 
πιθανότητα. Πάντως, μέ-
χρι στιγμής, με βάση τα 
στοιχεία που συγκεντρώ-
νουμε από τον ιατρικό 
χώρο, κινούμεθα προς το 
σενάριο η «Ομικρον» να 
είναι περισσότερο μετα-
δοτική αλλά με ελαφρό-
τερα συμπτώματα και 
ενδεχομένως η νόσος να 
καταστεί ενδημική εντός 
του 2022. Για αυτό μάλ-
λον κινούμεθα προς το 
θετικό σενάριο.

Ομως, η επικράτηση μιας 
σκιάς απαισιοδοξίας στις 
δυτικές οικονομίες δεν 
συνδέεται μόνο με τις με-
ταλλάξεις της COVID-19 

αλλά και με το γεγονός 
ότι στις πρόσφατες ανα-
κοινώσεις του ο πρόε-
δρος της FED Τζέρομ 
Πάουελ αφαίρεσε την 
λέξη «προσωρινός» από 
την εκτίμησή του για την 
άνοδο του πληθωρισμού 
στις ΗΠΑ, με αποτέλε-
σμα να αναμένουμε πε-
ριορισμό της αγοραστι-
κής δραστηριότητας της 
FED σε κεφαλαιακούς 
όρους, γρηγορότερα από 
ό,τι αναμέναμε. Εξάλλου, 
στην Ευρώπη η πλειονό-
τητα των πιέσεων στον 
πληθωρισμό (που είναι 
βέβαια αξιόλογη, αφού 
έφτασε τον Νοέμβριο 
στο 4,9%) έχει ενεργει-
ακή προέλευση, αλλά 
από τα μέσα του 2022 
αναμένουμε αποκλιμά-
κωση. Παρ’όλα αυτά και 
στην Ευρώπη αρχίζει να 
παγιώνεται η εκτίμηση 
ότι οι πληθωριστικές πι-
έσεις έχουν μονιμότερο 
χαρακτήρα, που ελπίζου-
με να διατηρηθούν στο 
2%. Είναι, επίσης, πολύ 
νωρίς να εκτιμήσουμε 
τι ακριβώς περιμένουμε 
και στο μέτωπο της νο-
μισματικής πολιτικής (η 
μάχη τώρα αρχίζει), αν 
και γενικά και εδώ περι-
μένουμε μια αύξηση των 

ευρωπαϊκών επιτοκίων 
μέσα στο 2023, που θα 
έχει περισσότερο τον χα-
ρακτήρα της κανονικο-
ποίησης (επιστροφής σε 
λογικά θετικά επιτόκια), 
παρά τον χαρακτήρα επι-
θετικής μεταβολής.

Τα στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ 
για το ΑΕΠ έφεραν 
μπροστά μας μια πολύ 
πιο αισιόδοξη εικόνα για 
την ελληνική οικονομία. 
Με βάση τα αναθεωρη-
μένα στοιχεία της ΕΛ-
ΣΤΑΤ για τα τρία τρίμηνα 
του 2021, είχαμε έναν 
ρυθμό μεγέθυνσης για 
το πρώτο τρίμηνο της 
τάξης του -1,9% σε σχέ-
ση με το αντίστοιχο τρί-
μηνο το 2020, της τάξης 
του +16,6% για το δεύ-
τερο τρίμηνο και +14,3% 
για το τρίτο τρίμηνο. Ο 
μέσος όρος του 9μήνου 
για την ΕΛΣΤΑΤ είναι 
+9,37%. Αυτό κάνει την 
Ελλάδα μάλλον πρωτα-
θλήτρια της ανάκαμψης 
στην Ευρώπη και μάλλον 
προοιωνίζεται ρυθμός 
μεγέθυνσης για το 2021 
μεγαλύτερος του 9%. 
Αυτό σημαίνει πρακτικά 
ότι το 2021 ανακτήσαμε 
τις ζημιές του 2020!

Που οφείλεται η V ανά-
καμψη της Ελλάδας; 
Πρώτον, στην επιτυχη-
μένη οικονομική πολι-
τική αντιμετώπισης της 
πανδημίας. Οσο και αν 
οι ειδικοί είναι δύσκολο 
να το αναλύσουν, αυτή 
είναι η πραγματικότητα. 
Δεύτερον, σε ορισμένα 
βασικά χαρακτηριστικά 
της ελληνικής οικονομί-
ας, όπως είναι ο μεγάλος 
τουριστικός τομέας (ό,τι 
μπορεί να σε βυθίσει, 
μπορεί να σε φέρει και 
ψηλά στην ανάκαμψη), 
το μεσαίο επίπεδο τεχνο-
λογικής ανάπτυξης (δυ-
νατότητα εξαγωγών), η 
απουσία διασύνδεσης με 
τις γραμμές εφοδιασμού 
και η γεωγραφική γειτνί-
αση με τις αγορές μας.

Από εδώ και πέρα, θα 
χυθεί πολύ επιστημονικό 
μελάνι για να αναλυθούν 
τα θετικά και αρνητικά 
πολλών πλευρών της 
πολιτικής αντιμετώπισης 
της τεράστιας κρίσης (και 
όχι μόνο για την Ελλά-
δα), αλλά το θετικό απο-
τέλεσμα δεν θα αλλάξει 
και αυτό θα έχει εξαιρε-
τικά οικονομικό και πολι-
τικό ενδιαφέρον.

Μεταλλάξεις και εκρηκτικό ελληνικό ΑΕΠ
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Και επίσημα πλέον η Καβάλα σε εορταστική διάθεση

Πολύς κόσμος, πα-
ραδοσιακά τραγού-
δια και κάλαντα και 
νότα αισιοδοξίας και 
χαράς στην κεντρι-
κή πλατεία της πό-
λης στην έναρξη των 
Χριστουγεννιάτικων 
εκδηλώσεων που ση-
ματοδοτήθηκαν με το 
άναμμα του δέντρου

Υπό τους ήχους της Φι-
λαρμονικής Ορχήστρας 
του Δήμου Καβάλας, 
που έπαιξε εορταστι-
κούς σκοπούς και με 
την παρουσία αρκετού 
(για τα δεδομένα της 
εποχής) κόσμου πραγ-
ματοποιήθηκε τελικά 
η επίσημη έναρξη των 
Χριστουγεννιάτικων εκ-

δηλώσεων στην κεντρι-
κή πλατεία της πόλης.

Μετά από δύο αναβο-
λές, λόγω των κακών 
καιρικών συνθηκών, όλα 
ήταν ιδανικά το απόγευ-
μα της Πέμπτης 16/12 
και άναψε το Χριστου-
γεννιάτικο δέντρο που 
σηματοδότησε της αρχή 
των εκδηλώσεων που 
φέτος είναι αφιερωμέ-
νες στα μικρά παιδιά!

Τα κάλαντα με τα τρί-
γωνα των παιδιών που 
φώτιζαν μέσα στη νύχτα, 
ο Άι Βασίλης που φωτο-
γραφίζονταν μαζί τους, 
οι ταχυδακτυλουργοί, το 
φωτισμένο συντριβάνι 
αλλά και οι φιγούρες του 

Ντίσνει που έκαναν βόλ-
τες ανάμεσα στον κόσμο, 
έδωσαν ιδιαίτερο χρώ-
μα στην εκδήλωση που 
πραγματοποιείται μετά 
από απουσία ενός έτους, 
μιας και πέρσι λόγω της 
καραντίνας είχαν μα-
ταιωθεί όλα τα σχέδια!

Στην εκδήλωση έδω-
σαν το παρών και παι-
διά από το παράρτημα 
προστασίας του παιδιού, 
που χάρηκαν μαζί με τα 
υπόλοιπα τις όμορφες 
στιγμές εν αναμονή και 
του υπόλοιπου προγράμ-
ματος που στόχο έχει 
να δόση ένα τόσο αισι-
οδοξίας σε μικρούς και 
μεγάλους αλλά και να 
τους φέρει στην αγορά.

Τα «παιδικά μας Χριστούγεννα» στην πλατεία της Καβάλας

Το μήνυμα του προέ-
δρου της «ΔΗΜΩΦΕ-
ΛΕΙΑ», Παναγιώτη Αγ-
γελίδη με την ευκαιρία 
της φωταγώγησης 
του Χριστουγεννιάτι-
κου δέντρου και την 
έναρξη των εορτα-
στικών εκδηλώσεων”

Με τον τίτλο «Τα παιδι-
κά μας Χριστούγεννα» 
ο Δήμος Καβάλας και η 
«ΔΗΜΩΦΕΛΕΙΑ» σε συ-
νεργασία με το Δημοτικό 
Ωδείο και τη Δημοτική 
Βιβλιοθήκη Καβάλας 

παρουσιάζουν ένα πλή-
θος εορταστικών εκ-
δηλώσεων από τις 10 
Δεκεμβρίου 2021 έως 
τις 5 Ιανουαρίου 2022, 
στην πόλη της Καβάλας 
και στις Κοινότητες του 
Δήμου. Η φωταγώγηση 
του χριστουγεννιάτικου 
δέντρου, το απόγευμα 
της Πέμπτης 16/12 είχε 
ιδιαίτερο χαρακτήρα, 
καθώς στο πλαίσιο της 
σύμπραξης  της Ενιαί-
ας Σχολικής Επιτροπής 
Δευτεροβάθμιας Εκπαί-
δευσης, του Συμβουλευ-

τικού Κέντρου Γυναικών 
Δήμου Καβάλας και του 
Μουσικού Σχολείου Κα-
βάλας, δόθηκε η σκυ-
τάλη στα παιδιά, ως μια 
πράξη συμβολική, μετα-
φέροντας, επί της ουσί-
ας, ένα μήνυμα υπέρ των 
ανθρωπίνων δικαιωμά-
των και κατά της βίας.

Η πλούσια χρωματική 
«χριστουγεννιάτικη πα-
λέτα», έδωσε ιδιαίτερο 
χαρακτήρα στο κέντρο 
της πόλης, σε συνδυα-
σμό με τον εορταστικό 
διάκοσμο των καταστη-
μάτων και την παρου-
σία του κόσμου, ενώ 
κυριάρχησαν και τα χα-
μόγελα των παιδιών, 
που είναι οι πρωταγωνι-
στές των εκδηλώσεων.

Ο πρόεδρος της «ΔΗ-
ΜΩΦΕΛΕΙΑ», Παναγιώ-
της Αγγελίδης, γι’ ακό-
μη μια φορά, ευχαριστεί 

θερμά το σύνολο των 
φορέων που υλοποιούν 
και συμμετέχουν στις 
εορταστικές εκδηλώ-
σεις , τους πολιτιστικούς 
συλλόγους, τους  επαγ-

γελματίες της πόλης, το 
καλλιτεχνικό δυναμικό, 
τους εθελοντές,  καθώς 
και τους υπηρεσιακούς 
παράγοντες της «ΔΗΜΩ-
ΦΕΛΕΙΑ» που ανταποκρί-

νονται, πάντα, με άψογο 
τρόπο στο οργανωτικό 
κομμάτι των εκδηλώσε-
ων και χαρακτηρίζει τη 
συμβολή τους καθοριστι-
κή και αποτελεσματική.
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Προϋπολογισμός μεγάλων έργων στον δήμο Παγγαίου
Χρήστος Μποσμπότης: 
Πρόκειται για αριθ-
μούς που δείχνουν 
την πρόοδο του δήμου 
κατά την τελευταία 
επταετία, όσο μεγαλύ-
τερο είναι το ποσοστό 
των έργων σε σχέση 
με τον προϋπολογι-
σμό, τόσο πιο χρήσιμοι 
είμαστε στους πολίτες

Θεαματική αύξηση της 
τάξης του 78,5% παρου-
σιάζει στο σύνολό του 
ο προϋπολογισμός του 
δήμου Παγγαίου για το 
2022, συγκρινόμενος με 
αυτόν που παρέλαβε η 
διοίκηση του Φίλιππου 
Αναστασιάδη το 2014.

Ο νέος προϋπολογισμός 
του δήμου Παγγαίου για 
το έτος 2022, ψηφίστη-
κε τη Δευτέρα (13/12) 
με μεγάλη πλειοψηφία, 
καθώς πέραν της συμπο-
λίτευσης, πολλά ήταν τα 
μέλη της αντιπολίτευσης 
που τον υπερψήφισαν.

Στα ποσά που διατί-
θενται για έργα κατα-
γράφεται μια τεράστια 
αύξηση της τάξης του 
208%, στις δε προμή-
θειες αναλώσιμων μια 
μεγάλη οικονομία και 
εξοικονόμηση πόρων 
της τάξης του 53,3%

Για το θέμα μίλησε στον 
«Ενήμερο» ο αντιδή-
μαρχος Διοικητικών και 
Οικονομικών του δή-
μου Παγγαίου, Χρήστος 
Μποσμπότης, ο οποίος 
τόνισε ότι πέραν της θε-
αματικής αύξησης της 
τάξης του 78,5% που 
παρουσιάζει στο σύνο-
λό του ο νέος προϋπο-
λογισμός, στα ποσά που 

διατίθενται για έργα κα-
ταγράφεται επίσης μια 
τεράστια αύξηση της 
τάξης του 208%, στις δε 
προμήθειες αναλώσιμων 
μια μεγάλη οικονομία 
και εξοικονόμηση πόρων 
της τάξης του 53,33%.

«Πρόκειται για αριθμούς 
που δείχνουν την πρόο-
δο του δήμου Παγγαίου 
κατά την τελευταία επτα-
ετία, ενώ παράλληλα κα-
ταδεικνύουν ότι ο δήμος 
μας βρίσκεται σε μια 
αναπτυξιακή πορεία», 
επισήμανε χαρακτηρι-
στικά ο κ. Μποσμπότης.

«Τέτοιους προϋπο-
λογισμούς κατα-
θέτουν πολύ μεγα-
λύτεροι δήμοι των 
100.000 κατοίκων…»

«Ο προϋπολογισμός μας 
για το 2022 είναι πράγ-
ματι πάρα πολύ υψηλός. 

Φτάσαμε στα 45 εκα-
τομμύρια ευρώ! Τέτοιους 
προϋπολογισμούς κατα-
θέτουν πολύ μεγαλύτε-
ροι δήμοι των 100.000 
κατοίκων. Κάνοντας μια 
σύγκριση της πορείας 
του προϋπολογισμού 
κατά την τελευταία επτα-
ετία, στη διάρκεια της 
οποίας ασκεί τη διοίκηση 
ο δήμαρχος Παγγαίου, 
Φίλιππος Αναστασιάδης, 
διαπιστώνουμε ότι σε 
σύγκριση με τον προ-
ϋπολογισμό του 2014, 
που ήταν ο τελευταίος 
που κατατέθηκε από την 
προηγούμενη διοίκηση, 
υπάρχει μια τεράστια αύ-
ξηση 78,5% στο σύνολο, 
από τα 25 εκ. ευρώ στα 
45 εκ. ευρώ. Ο ίδιος προ-
ϋπολογισμός μας δείχνει 
μια τεράστια αύξηση 
στον τομέα των έργων 
της τάξης του 208%», 
πρόσθεσε ακόμη στα 
όσα δήλωσε στον «Ε» 
ο αντιδήμαρχος Διοικη-
τικών και Οικονομικών 
του δήμου Παγγαίου.

«Εξοικονομούμε πε-
ρίπου 1 εκ. ευρώ τον 
χρόνο και παρ’ όλα 
αυτά ο δήμος λειτουρ-
γεί κανονικά και άψο-
γα χωρίς πρόβλημα…»

Πιο συγκεκριμένα, σύμ-
φωνα πάντα με τον κ. 
Μποσμπότη, στον προ-
ϋπολογισμό του 2014 
από τα 25 εκ. ευρώ σε 
έργα αφορούσαν τα 7 
εκ. ευρώ, στον δε προ-
ϋπολογισμό του 2022 
τα έργα εκτοξεύονται 
στα 21 εκ. ευρώ, δη-
λαδή τριπλασιάζονται.

«Επίσης στον νέο προ-
ϋπολογισμό έχουμε ση-
μαντική μείωση των δα-
πανών. Στην προμήθεια 
υλικών και αναλωσίμων, 
όπου περιλαμβάνονται 
καύσιμα, τα συνεργεία 
αυτοκινήτων κλπ., από 

τα 2 εκ. ευρώ το 2014, 
πέφτουμε στις 950.000, 
δηλαδή μια οικονομία 
της τάξης του 53,3%. 
Εξοικονομούμε περίπου 
1 εκ. ευρώ τον χρόνο 
και παρ’ όλα αυτά ο δή-
μος λειτουργεί κανονικά 
και άψογα χωρίς πρό-
βλημα», ανέφερε σχε-
τικά ο Χ. Μποσμπότης.

«Ο ρόλος του δήμου 
είναι να παράγει έργο 
κι όχι να κάνει σπατά-
λες. Όσο μεγαλύτερο 
είναι το ποσοστό των 
έργων σε σχέση με 
τον προϋπολογισμό, 
τόσο πιο χρήσιμοι εί-
μαστε στους πολίτες»

«Ένας άλλος σημαντι-
κός δείκτης για το αν 
ένας προϋπολογισμός 
είναι αναπτυξιακός εί-
ναι και το σύνολο των 
έργων και σε τι ποσο-
στό επί του προϋπολο-
γισμού είναι. Σε αυτόν 
του 2014 τα έργα ήταν 
στο 28%, ενώ σε αυτόν 
του 2022 τα έργα είναι 
κοντά στο 47%. Γίνεται 
μεγάλο έργο, καθώς τα 
σχεδόν μισά χρήματα 
αφορούν έργα, ενώ τα 
υπόλοιπα για τις ανε-
λαστικές δαπάνες. Αυτό 
το κλάσμα είναι από τις 
πιο σημαντικές παραμέ-
τρους ενός προϋπολογι-
σμού που δείχνει πόσο 
χρήσιμος είναι ένας δή-
μος στους δημότες του. 
Ο ρόλος του δήμου εί-
ναι να παράγει έργο κι 
όχι να κάνει σπατάλες. 
Όσο μεγαλύτερο είναι 
το ποσοστό των έργων 
σε σχέση με τον προ-
ϋπολογισμό, τόσο πιο 
χρήσιμοι είμαστε στους 
πολίτες», σημείωσε ακό-
μη στα όσα είπε στον «Ε» 
ο αντιδήμαρχος Διοικη-
τικών και Οικονομικών 
του δήμου Παγγαίου.

«Τεράστια είναι και η 
οικονομία που κατα-
φέρνουμε να κάνουμε 
με την σφιχτή πολιτι-
κή που ασκούμε και 
τον έλεγχο που γίνε-
ται στην αγορά ακόμη 
και μιας… καρφίτσας»

Το γεγονός ότι ο προ-
ϋπολογισμός του 2022 
υπερψηφίστηκε πέραν 
από την συμπολίτευση 
και από αρκετούς δημο-
τικούς συμβούλους της 
αντιπολίτευσης, σύμφω-
να πάντα με τον Χρήστο 
Μποσμπότη, δείχνει αν 
μη τι άλλο μια επιβρά-
βευση των προσπαθειών 
του δημάρχου, της οι-
κονομικής υπηρεσίας κι 
όλων όσοι εμπλέκονται.

«Εκτός από τα έργα, τε-
ράστια είναι και η οικο-
νομία που καταφέρνουμε 
να κάνουμε με την σφι-
χτή πολιτική που ασκού-
με και τον έλεγχο που γί-
νεται στην αγορά ακόμη 
και μιας… καρφίτσας», 
υπογράμμισε χαρακτηρι-
στικά ο κ. Μποσμπότης.

Μια… γεύση από τα 
μεγάλα έργα που πρό-
κειται να αρχίσουν να 
υλοποιούνται μέσα 
στην επόμενη χρονιά

Ενδεικτικά αναφερόμε-
νος στα μεγάλα έργα 
που θα υλοποιηθούν 
την επόμενη χρονιά, ο 
αντιδήμαρχος Παγγαί-
ου, στάθηκε σε αυτό 
της αγροτικής οδοποιί-
ας, ύψους 9,5 εκ. ευρώ, 
ένα μεγάλο αναπτυξι-
ακό έργο, όπως το χα-
ρακτήρισε που θα βο-
ηθήσει τους αγρότες 
να κινούνται με άνεση, 
ταχύτητα και ασφάλεια.

Επίσης, τόνισε ότι ξε-
κινά με 1,8 εκ. ευρώ το 
κλειστό γυμναστήριο 
Ελευθερούπολης, με 
1,1 εκ. ευρώ το κλειστό 
γυμναστήριο της Νέας 
Περάμου, σημαντικά 
έργα αντιπλημμυρικής 
προστασίας, αλλά και 
πεζοδρομήσεις στη Νέα 
Πέραμο αλλάζοντας τη 
μορφή του παραλιακού 
μετώπου από τα Κά-
στρα μέχρι και το λιμάνι.

*Θέλουμε κι εμείς  μέγαρο μουσικής και να 
το λένε “Γιάννη Παπαϊωάννου”!!!!

**Και μην ξεχνιόμαστε amigos, πυροσβε-
στική υπηρεσία ακόμα περιμένουμε στο 
νησί !!!

***Τι 50% -50% καλέ????? 80 κολλαριστά 
χιλιαρικάκια ζητάει η ΕΤΑΔ…!!! 
Μα τον Αγιο το μόνο που σκέφτομαι, εί-
ναι το εισιτήριο που θα πληρώσω, για να 
μπει το δεξι μου δαχτυλάκι στο θαλασσινό 
νερό.

Μικρογραφίες

Συνάντηση με τον υφυ-
πουργό Ψηφιακής Δι-
ακυβέρνησης, αρμόδιο 
για θέματα Απλούστευ-
σης Διαδικασιών, Γιώργο 
Γιωργαντά είχε ο Δήμαρ-
χος Παγγαίου, Φίλιππος 
Αναστασιάδης, στο πλαί-
σιο της επίσκεψης του 
υφυπουργού στον Νομό 
Καβάλας για τα εγκαίνια 
του ΚΕΠ Αμυγδαλεώνα.

Η ανακοίνωση του 
Δημάρχου Παγγαίου

Είχα την χαρά σήμερα 
να συναντήσω τον φίλο 
Υφυπουργό ψηφιακής 
μεταρρύθμισης Γιώργο 
Γεωργαντά στο πλαίσιο 
της επίσκεψης του στην 
Καβάλα για τα εγκαίνια 
του ΚΕΠ Αμυγδαλεώνα. 
Συζητήσαμε για όλες τις 
σημαντικές μεταρρυθμί-
σεις που έχουν γίνει το 

τελευταίο διάστημα για 
την εξυπηρέτηση των 
πολιτών και την απλού-
στευση των διαδικασιών 
της Δημόσιας Διοίκησης, 
ενώ ταυτόχρονα ανα-
νεώσαμε το ραντεβού 
μας για τις αρχές Γενάρη 
όπου θα ανακοινωθούν 
οι παρεμβάσεις που θα 
αφορούν στον Δήμο 
Παγγαίου σύμφωνα με 
το πρόγραμμα «Έξυπνες 
Πόλεις».

Συνάντηση Αναστασιάδη-Γεωργαντά με φόντο τον Δήμο 
Παγγαίου
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Μιχαηλίδης
Προχωράμε σημαντικά 
έργα στον Δήμο Νέστου

Μία σειρά συναντήσε-
ων είχε στην Αθήνα τις 
προηγούμενες μέρες 
ο Δήμαρχος Νέστου 
Σάββας Μιχαηλίδης σε 
σημαντικά Υπουργεία.

Όπως επισήμανε ο ίδιος 
ο Δήμαρχος σε δηλώ-
σεις του στο enanews.
gr προχωρούν σημα-
ντικά έργα στον Δήμο 
όπως για παράδειγμα το 
μεγάλο έργο αγροτικής 
οδοποιίας 150 χιλιομέ-
τρων με 5.980.000€ απο 
το πρόγραμμα Αντώ-
νης Τρίτσης. Για το συ-
γκεκριμένο έργο έχουν 
γίνει οι κατάλληλες 
επαφές και σιγά σιγά ξε-
κινά να “πέφτει” άσφαλ-
τος στους αγροτικούς 
δρόμους του Δήμου.

Παράλληλα ο Δήμαρχος 
βρέθηκε στην Αθήνα και 
για το νέο ΕΠΑΛ Χρυ-
σούπολης και το κτίριο 

που θα το στελεχώσει 
καθώς και για την δη-
μιουργία ενός μεγάλου 
κλειστού κολυμβητηρί-
ου στην Χρυσούπολη 
κάτι που η διοίκηση του 
Δήμου Νέστου κυνηγά 
εδώ και αρκετό καιρό.

Τέλος ο Δήμαρχος ανα-
φέρθηκε στην πολύ 
σημαντική και καίρια 
ανάπτυξη της Κερα-
μωτής που τα επόμενα 
χρόνια θα αλλάξει πλή-
ρως οπτική. Ήδη από το 
περασμένο καλοκαίρι 
φάνηκαν κάποιες αλ-
λαγές οι οποίες έγιναν 
μετά από παρεμβάσεις 
του Δήμου πάντα προς 
την σωστή κατεύθυνση 
ενώ έπεται και σύνεχεια. 
Παράλληλα αναφέρθηκε 
και στην μεγάλη επέν-
δυση η οποία πρόκειται 
να προχωρήσει εκεί κά-
νοντας λόγο πως είναι 
σε πολύ καλό δρόμο.
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Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η     Δ Ι Α Κ Η Ρ Υ Ξ Η Σ

Η Οικονομική Επιτροπή της Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας & Θράκης, διακηρύσσει βάση της υπ’ αρ. 783/06.12.2021 από-
φασης της, μέσω του εθνικού συστήματος ηλεκτρονικών δημοσίων συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) ανοικτή διαδικασία  για την επιλογή 
αναδόχου  κατασκευής του έργου: «Αποκατάσταση – Συντήρηση φθαρμένων οδοστρωμάτων του οδικού δικτύου αρμοδι-
ότητας ΠΕ Καβάλας στη Νήσο Θάσο» με προϋπολογισμό: 1.000.000,00€ € (με ΦΠΑ 24%) Το έργο συντίθεται από εργασίες 
κατηγορίας ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ, προϋπολογισμού 806.237,15 € (χωρίς αναθεώρηση & ΦΠΑ).

1. Στους ενδιαφερόμενους προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγγραφα της σύμ-
βασης στον ειδικό, δημόσια προσβάσιμο, χώρο “ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί” της πύλης www.promitheus.gov.gr (185598), στο ΚΗΜ-
ΔΗΣ, καθώς και στην ιστοσελίδα http://www.pamth.gov.gr της αναθέτουσας αρχής. Πληροφορίες μπορούν να λαμβάνονται από 
την Διεύθυνση  Τεχνικών Έργων Περιφερειακής Ενότητας Καβάλας στα τηλέφωνα 2510291311, ΦΑΞ επικοινωνίας 2510291377, 
e-mail: dte.kavalas@pamth.gov.gr.

2. Ως ημερομηνία και ώρα λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών ορίζεται η 17 / 01 / 2022, ημέρα 
Δευτέρα και ώρα 09:30 π.μ.. Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης  των προσφορών ορίζεται η 20 / 
01/ 2022, ημέρα Πέμπτη και ώρα 10:00 π.μ. στα γραφεία της Διεύθυνσης Τεχνικών Έργων Περιφερειακής Ενότητας Καβάλας, 
Εθνικής Αντίστασης 20. 

3. Το σύστημα υποβολής προσφορών είναι με επί μέρους ποσοστά έκπτωσης του άρθρου 95§2α του Ν.4412/2016. Κριτή-
ριο για την ανάθεση της σύμβασης είναι η πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά μόνο βάση τιμής.

4. Στο διαγωνισμό γίνονται δεκτοί μεμονωμένοι οικονομικοί φορείς:

Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που δραστηριοποιούνται σε κατηγορία ΟΔΟΠΟΙΙΑ για 
έργα με προϋπολογισμό 806.237,15 € (χωρίς αναθεώρηση & ΦΠΑ) , που είναι εγκατεστημένα:
α) σε κράτος-μέλος της Ένωσης,
β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα 
Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς 
και
δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ΄ της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς 
συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.
Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης
Οι ενώσεις οικονομικών φορέων συμμετέχουν υπό τους όρους των παρ. 2, 3 και 4 του άρθρου 19 και των παρ. 1 (ε) και 3 (β) του 
άρθρου 76 του ν. 4412/2016.
Δεν απαιτείται από τις εν λόγω ενώσεις να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή για την υποβολή προσφοράς. Σε περίπτωση 
που η ένωση αναδειχθεί ανάδοχος η νομική της μορφή πρέπει να είναι τέτοια που να εξασφαλίζεται η ύπαρξη ενός και μοναδικού 
φορολογικού μητρώου για την ένωση (πχ κοινοπραξία).

5. Διάρκεια σύμβασης: Η ισχύς της παρούσης συμβάσεως ορίζεται από την υπογραφή της και για τριακόσιες εξήντα πέντε 
(365) ημερολογιακές ημέρες.

6. Αντικείμενο της εργολαβίας είναι η συντήρηση-αποκατάσταση φθαρμένων ασφαλτικών στρώσεων κυκλοφορίας και δια-
γράμμισης αυτών σε τμήματα του εθνικού και επαρχιακού οδικού δικτύου νήσου Θάσου. Οι εργασίες συντήρησης-αποκα-
τάστασης θα γίνουν   σε επιλεγμένα τμήματα δεξιάς και / ή αριστερής λωρίδας κυκλοφορίας.  Θα πραγματοποιηθεί απόξεση του 
υφιστάμενου ασφαλτικού οδοστρώματος (φρεζάρισμα) και διάστρωση είτε αντιολισθηρής ασφαλτικής στρώσης συμπυκνωμένου 
πάχους 0,04 μ., είτε τάπητα κυκλοφορίας πάχους 0,05.

7.   Για την συμμετοχή στον διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση, εγγυητικής επιστολής συμμετοχής, που ανέρχεται στο ποσό των 
16.124,74  € με ισχύ τουλάχιστον δέκα έξι (16) μηνών και τριάντα (30) ημερών από την ημερομηνία δημοπράτησης. Στην 
περίπτωση ένωσης οικονομικών φορέων, η εγγύηση συμμετοχής περιλαμβάνει και τον όρο ότι η εγγύηση καλύπτει τις υποχρεώσεις 
όλων των οικονομικών φορέων που συμμετέχουν στην ένωση. 

9.     Ο χρόνος ισχύος προσφορών είναι τουλάχιστον δέκα έξι (16) μήνες, από την ημερομηνία δημοπράτησης.

10. Το έργο χρηματοδοτείται, από Πιστώσεις του Ετήσιου Προγράμματος Δράσης της Π.Ε. Καβάλας, με Πηγή Χρηματοδότησης: 
ΑΔΕΙΕΣ ΤΕΛΩΝ ΚΥΚΛΟΦΟΡΙΑΣ,  με Κ.Α.Ε.: 9771 και Κωδικό Δράσης: 222001000, με προεγκεκριμένη πίστωση 700.000,00 € για 
το 2022 και προεγκεκριμένη πίστωση 300.000,00 € για το 2023, σύμφωνα με την υπ’ αρίθμ. Βεβαίωση Ν. 4811/2021 αρθ. 66 
(ΑΔΑ: ΩΖΒΑ7ΛΒ-ΑΘΩ) της Π.Ε. Καβάλας. 

11. (CPV: 45233120-9 – Εργασίες συντήρησης οδών, NUTS: EL515)

12. Οι προσφορές και τα περιλαμβανόμενα σε αυτές στοιχεία, καθώς και τα αποδεικτικά έγγραφα συντάσσονται στην Ελληνική 
γλώσσα ή συνοδεύονται από επίσημη μετάφρασή τους στην Ελληνική γλώσσα. 

13. Αν για οποιοδήποτε λόγο δεν διενεργηθεί η αποσφράγιση ή μέχρι τη μέρα αυτή δεν έχει υποβληθεί καμία προσφορά, θα 
ορισθούν νέες ημερομηνίες όπως ορίζονται στο άρθρο 18 της Διακήρυξης. 

14. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή της Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας - Θρά-
κης.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ
ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

Δημήτριος Πέτροβιτς

Νέστος 
Ανησυχία για τις ανεξέλεγκτες 
φυτεύσεις ακτινιδίων λόγω της 
ανοδικής πορείας του

Ανησυχία επικρα-
τεί στον αγροτικό 
κόσμο του Νέστου 
λόγω των ανεξέ-
λεγκτων φυτεύ-
σεων ακτινιδίων 
λόγω της ανοδικής 
πορείας που δια-
γράφει η τιμή του..

Όπως τονίζει στην εκ-
πομπή ΕΝΑ ΜΕ ΤΗ ΓΗ 
του ENA Channel ο 
πρόεδρος του αγρο-
τικού συνεταιρισμού 
ΝΕΣΤΟΣ και Αντιπρό-
εδρος της Εθνικής Δι-
επαγγελματικής Ορ-
γάνωσης Ακτινιδίου 
Γιάννης Πασαλίδης 

υπάρχει φόβος για 
το αν θα μπορέσουν 
οι αγρότες να αντα-
πεξέλθουν τα επόμε-
να χρόνια ενώ έκανε 
λόγο πως υπάρχει εν-
διαφέρον για “στρο-
φή” σε εναλλακτικές 
καλλιέργειες αλλά 
είναι μονόπλευρο..
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Γλαφυρές θύμησες από την Καβάλα
Τα ..λόγια της πόλης
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Αυτό που είχε συμβεί 
ήταν  εντυπωσιακό 
.. μια ανάρτηση μια 
εξιστόρηση για την 
αγαπημένη μας πόλη, 
την Καβάλα , προκά-
λεσε την αναπόληση 
σημείων , ανθρώπων 
και στιγμών από πολ-
λούς συμπολίτες μας. 
Μπήκαν στον κόπο  
και έγραψαν τις σκέ-
ψεις τους .. ανέσυραν 
από την μνήμη τους 
την ιστορία της πό-
λης. Όλα αυτά πριν 
ένα χρόνο σε εποχή 
..καραντίνας, όπου η 
ενασχόληση με τον 
υπολογιστή , η συ-
νομιλία ..έστω ηλε-
κτρονικά ήταν μια δι-
έξοδο.   Σταχυολογώ 
μερικές από αυτές – 
και με την άδεια τους 
– τις δημοσιεύω για 
να γνωρίζουν οι νε-
ότεροι και να θυμού-
νται οι παλαιότεροι. 
Τελικά η ..απόσταση 

μας είχε φέρει πιο 
κοντά .. στην αναπό-
ληση και στις ..ρίζες 
μας. Να είστε καλά 
αγαπημένοι φίλοι συ-
μπατριώτες σε αυτόν 
τον ευλογημένο τόπο 
την Καβάλα μας..  Οι 
φωτογραφίες που εί-
χαν αναρτηθεί αφο-
ρούσαν το κέντρο της 
πόλης με έμφαση τον 
Άγιο Νικόλαο και την 
οδό Κουντουριώτη.

ΤΑ ΓΡΑΦΟΜΕΝΑ  

Ο αγαπητός φίλος, Δι-
κηγόρος και πρώην πρό-
εδρος του Δικηγορικού 
Συλλόγου Αθανάσιος 
Αθανασίου έγραψε: “ 
Για την οδό Κουντου-
ριώτου να σημειώσω τα 
παρακάτω: στην συμβο-
λή της με την οδό Γρα-
βιάς, συναντούσες το 
μαγέρικο του "Μήτσου" 
και συνεχίζοντας προς 
το λιμάνι, από την αρι-
στερή πλευρά, λειτουρ-
γούσε παλιότερα το ζα-
χαροπλαστείο Ευρώπη, 
των αδελφών Αθανασί-
ου και αργότερα, μετά 
τον πόλεμο, το ζαχαρο-
πλαστείο του Άγγελου 
και το εμπορικό ξηρών 
καρπών των Αφων Κο-
θωνίδη. 

Στην πάροδο, απέναντι 
ακριβώς από το ξενο-
δοχείο και εστιατόριο 
"Αθηναϊκόν" του Αλ. 

Καρυπίδη, από το 1938 
η βιοτεχνία φύλλων 
κρούστας και κανταϊ-
φιού Αθανασίου. Σε όλο 
το μήκος της οδού λει-
τουργούσαν αρκετοί αρ-
γυραμοιβοί (οι γνωστοί 
σαράφηδες) με χαρα-
κτηριστικές μικρές με-
τακινούμενες προθήκες 
προ των καταστημάτων 
τους, στις οποίες υπήρ-
χαν χαρτονομίσματα και 
μεταλλικά νομίσματα 
από διάφορες χώρες και 

εποχές. 

Μέχρι το 1967-68 
υπήρχε στην οδό Κου-
ντουριώτου ένας ηλικι-
ωμένος νυχτοφύλακας, 
ο οποίος χειμώνα-κα-
λοκαίρι, κάθε βράδυ, 
"οπλισμένος" με μια ξύ-
λινη μαγκούρα πρόσεχε 
τα κλειστά καταστήματα, 
έναντι αμοιβής που του 
έδιναν κάθε εβδομάδα 
οι καταστηματάρχες της 
περιοχής. 

Από το εστιατόριο Αθη-
ναϊκό, συνεπικουρούμε-
νοι από τον εγγόνο του 
ιδιοκτήτη και μέλος της 
"συμμορίας" μας, αρ-
πάξαμε τα καπάκια από 
τις κατσαρόλες και τα 
χρησιμοποιήσαμε σαν 
ασπίδες σε μια επική 
μάχη που ακολούθησε 
με άλλη αντίπαλη "συμ-
μορία" στα στενά κάτω 
από το κάστρο.. Όταν 
γυρίσαμε στα σπίτια μας 
μας περίμενε άλλη δοκι-
μασία..”.

Η Αναστασία Μακρυ-
γιάννη έγραψε: “Να 
συμπληρώσω, στην οδό 
Κουντουριώτη, εκεί που 
διασταυρώνεται με την 
Γραβιάς στην γωνία 
με φάτσα τις Καμάρες, 
υπήρχε και το μικρό πε-
ρίπτερο του μπάρμπα 
Φίλιππα, το θυμάμαι 
από όπου αγοράζαμε 
μέντες και τσίχλες όταν 
περίσσευε καμιά δραχ-
μή.

Ο Γιάννης Παπαϊω-
άννου γέννημα θρέμμα 
της αγοράς, μας γράφει:  
“Το σωματείο Άτλας δεν 
εκτελούσε μεταφορές 
αλλά μόνον φορτωεκ-
φορτωσεις και είχε την 
προστασία του κράτους. 
Ήταν κλειστό επάγγελ-
μα όπως παραμένει και 
των λιμενεργατών. Το 
Σούγιελο ήταν η  πρώτη 
συνοικία που είχε πλήρη 
αγορά και την ακολού-
θησε αργότερα και πιο 
περιορισμένα η Κηπού-
πολη”.

Ο Γιάννης Τζανίδης 
, με δράση δεκαετιών 
στην πόλη, προτείνει 
και καταγράφει: “κάποια 
στιγμή πρέπει να μιλή-

σουμε για την δεύτερη 
μεγάλη αγορά. Το Σού-
γιουλο. Στην περιοχή 
του Τίμιου Σταύρου. Μια 
περιοχή με τις 16 ταβέρ-
νες τα 6 μπακάλικα και 
τα 13 σταυροδρόμια. 
Και όλα αυτά σε μια δια-
δρομή 250 μέτρων”.

Η Τέτη Ευστρατίου ση-
μειώσε: “το μεγάλο σου-
ξέ της Ζ. Σαπουντζάκη 
στην Καβάλα στο “Κε-
ντρικό” ήταν στη δεκαε-
τία του 1950 όπου γνω-
στοί Καβαλιώτες την 
..έραιναν με λίρες”.

Ο γνωστός Καβαλιώτης 
δημοσιογράφος Βαγ-
γέλης Παπαδόπουλος 
που ζει μόνιμα στην 
Αθήνα πρόσθεσε στην 
αφήγηση για την οδό 
Κουντουριώτου: “να 
θυμίσω το πατσατζίδι-
κο - γαλακτοπωλείο της 
Αγαθής και το μπουγα-
τσατζιδικο του Καπρακη 
στην Κουντουριώτου. 
Επίσης την κάβα Σειτα-
νίδη, τον φούρνο Τσινα-
ρη, και το ζαχαροπλα-
στείο Καζαντζίδη που 
έγραψε  στην ιστορία 
ως ουζμπουτζουκ... Αξέ-
χαστα χρόνια...”.

Ο Καβαλιώτης Μιχα-
ήλ Κυρμεγάλος που ζει 
στην Αθήνα πρόσθεσε : 
“O Παρασκευάς Τράντας 
ήταν, αν θυμάμαι καλά 
από το 1953 - 1954 ο 
πρόεδρος της Α.Ε.Κ. Κα-
βάλας. Για πολλά  χρόνια 
στην οδό Ίωνος Δρα-
γούμη  ήταν το γνωστό 
καφενείο του ΜΑΜΗ 
όπου το μόνιμο γκαρσόν 
ήταν ο πατέρας μου Αν-
δρέας και εγώ δούλευα 
στο «Κεντρικό» από το 
1954 έως το 1958 στο 
μπουφέ”.  

Η Αμερικανικού Ερυ-
θρού Σταυρού, πίσω 
από τα Δικαστήρια, ήταν 
μία από τις εμπορικό-
τερες οδούς, ειδικού 
ενδιαφέροντος. Πιλο-
ποιείον και στρατιωτι-
κών στολών των Αφων 
Σφάτου. Ζωοτροφές 
Αφών Ντόλου.  Σαγμα-
τοποιείον Ιωακείμ Αξιώ-
τη. Χάνια, πεταλωτίδικα. 
Καφενείον των οργα-
νοπαικτών "Αι Μούσαι" 

και στη γωνία της οδού 
Ελληνικής Δημοκρατίας 
το Μέγα καφενείον, με 
τους ναργιλέδες, του 
..υπέρβαρου Καφά.

Ο Βέης Νίκος για την 
φωτογραφία με τις 
ψαραποθήκες στην 
περιοχή της Ιχθυό-

σκαλας δυτικά της 
πόλης έγραψε : “Τρεις 
συμμαθητές στην 
Εμπορική ..τρεις βι-
οτεχνίες αλιπάστων, 
Μεσιτιδης, Μυστακι-
δης, Πετρόπουλος”.

Ο Λάσκαρης Τσού-
τσας πρόσθεσε ότι 

αλίπαστα έκαναν και 
οι Βασιλειάδης, Τρυ-
φωνιδης.

Ο Βασίλης Νικολετό-
πουλος απόγονος της 
οικογένειας Νικολετό-
πουλου , των Μύλων 
έγραψε για την φωτο-
γραφία που τους εικο-

νίζουν: “Πολύ όμορφη 
αφήγηση...και ο μύλος 
μας στο κέντρο της φω-
τογραφίας”.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγράφει 
την νεότερη ιστορία της 
πόλης.

Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.
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Σήμερα, Πέμπτη 16 Δε-
κεμβρίου 2021 υπογρά-
φηκε από τον Δήμαρχο 
Θάσου κ. Ελευθέριο Κυ-
ριακίδη και τον κ. Νικό-
λαο Τσήκο, εκπρόσωπο 
οικονομικού φορέα «ΝΙ-
ΚΟΛΑΟΣ ΤΣΗΚΟΣ ΚΑΙ 
ΣΙΑ ΕΕ»., η σύμβαση για 
την εκτέλεση του έργου: 
«Αποκατάσταση ευστά-
θειας πρανών στο δρόμο 
από τον Πρίνο προς Κα-
ζαβήτι», συνολικής δα-
πάνης 209.781,53€ με 
ΦΠΑ.

Η προθεσμία υλοποίησης 
του έργου είναι εννέα 

(9) μήνες και χρηματο-
δοτείται από πιστώσεις 
της Περιφέρειας ΑΜΘ σε 
βάρος του έργου «ΑΠΟ-
ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΖΗΜΙΩΝ, 
ΑΡΣΗ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΟΤΗ-
ΤΑΣ ΠΥΡΟΠΛΗΚΤΩΝ 
ΠΕΡΙΟΧΩΝ ΝΗΣΟΥ ΘΑ-
ΣΟΥ» της ΣΑΕΠ 831.

Το έργο αφορά στην απο-
κατάσταση τμήματος της 
οδού μήκους 328,02μ. 
που οδηγεί από τον Οι-
κισμό «Καλύβια Πρίνου» 
στους οικισμούς Μικρό 
και Μεγάλο Καζαβήτι. Το 
έργο προβλέπει την κα-
τασκευή 3 στροφών, αντί 

των 4 που υπάρχουν, 
ενώ τμήμα της οδού με-
τατοπίζεται βορειότερα 
από την υπάρχουσα. Πε-
ριλαμβάνει χωματουρ-
γικές εργασίες αποκα-
τάστασης επικίνδυνων 
πρανών, οδοστρωσία 
όπου απαιτείται, ασφαλ-
τόστρωση, πινακίδες σή-
μανσης, στηθαία ασφα-
λείας σε συνολικό μήκος 
71μ και τέλος διαγράμ-
μιση της οδού.

Σχετικά ο Δήμαρχος Θά-
σου κ. Ελευθέριος Κυ-
ριακίδης δήλωσε:

«Παρά τις γραφειοκρα-
τικές δυσκολίες και σε 
στενή συνεργασία με 
την Περιφέρεια ΑΜΘ, 
ξεκινά η υλοποίηση ενός 
σημαντικού έργου για 
την περιοχή του Πρίνου. 
Συνεχίζουμε μεθοδικά 
και επίμονα να εργαζό-
μαστε αφενός για την 
αποκατάσταση προβλη-
μάτων σε υπάρχουσες 
υποδομές και αφετέρου 
για τη δημιουργία νέων 
υποδομών προς όφελος 
των κατοίκων του τόπου 
μας».

Γραφείο Δημάρχου

Αποκατάσταση ευστάθειας πρανών στον δρόμο από τον 
Πρίνο προς το Καζαβήτι

Οι εκδηλώσεις ξεκι-
νάνε το Σάββατο 11 
Δεκεμβρίου 2021 στο 
Καλογερικό του Λι-
μένα και ολοκληρώ-
νονται την Πέμπτη 
30 Δεκεμβρίου 2021 
στον Ταρσανά της 
Σκάλας Ποταμιάς

Το πρόγραμμα των πο-
λιτιστικών εκδηλώσεων 
στο πλαίσιο των Χρι-
στουγέννων 2021 ανα-
κοίνωσε ο Δήμος Θάσου. 

Οι δράσεις απευθύνονται 
σε μικρούς και μεγάλους, 
οι περισσότερες είναι δι-
αδραστικές και συμμετο-
χικές, ενώ εκτείνονται σε 
όλο το νησί.

Αναλυτικά το πρό-
γραμμα

Δευτέρα 27 Δεκεμβρί-
ου 2021 Καλογερικό 
Λιμένα στις 12:00 και 
στις 17:00 στη Δανει-

στική Βιβλιοθήκη Πρί-
νου

Αφήγηση Χριστουγεννιά-
τικων Ιστοριών από μέλη 
της Θεατρικής Ομάδας 
Ενηλίκων και Παιδιών 
Λιμένα της ΔΗΚΕΘ και 
φωτογραφίες των παι-
διών με τον Αϊ Βασίλη

Τετάρτη 29 Δεκεμβρί-
ου 2021 Πολιτιστικό-
Εκθεσιακό Κέντρο Λι-
μεναρίων της ΔΗΚΕΘ 
στις 12:00

Αφήγηση Χριστουγεν-
νιάτικων Ιστοριών από 
μέλη της Θεατρικής 
Ομάδας Ενηλίκων και 
Παιδιών Λιμεναρίων της 
ΔΗΚΕΘ και φωτογραφί-
ες των παιδιών με τον Αϊ 
Βασίλη. Ο Άγιος Βασίλης 
θα μοιράσει βιβλία στα 
παιδιά ως δώρο
 Στο στολισμένο καράβι 
του Δήμου στον Λιμένα 
στις 18:30 και την ίδια 
ώρα στα Λιμνάρια

Ταυτόχρονη ρίψη ιπτά-
μενων φαναριών στον 
ουρανό από τους παρευ-
ρισκόμενους κάνοντας ο 
καθένας την προσωπική 

του ευχή, μετά από την 
αντίστροφη μέτρηση του 
Δημάρχου για τον Λι-
μένα και του προέδρου 
της ΔΗΚΕΘ για τα Λιμε-

νάρια. Η εκδήλωση θα 
γίνει σε συνεργασία με 
την ομάδα Action Team. 
μουσική.

Δήμος Θάσου 
Ο «χάρτης» με τις Χριστουγεννιάτικες εκδηλώσεις

                          

        
        

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   ΕΡΓΟ: ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ    ΠΕΖΟΔΡΟΜΙΩΝ ΣΤΗ ΣΚΑΛΑ
ΔΗΜΟΣ ΘΑΣΟΥ     ΠΑΝΑΓΙΑΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ
      ΠΑΝΑΓΙΑΣ

       Θάσος 20/12/2021
       Αρ. Πρωτ.: 20692

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ
Ανοικτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού για την επιλογή αναδόχου κατασκευής 

του έργου:
«Κατασκευή πεζοδρομίων στη σκάλα Παναγίας κοινότητας Παναγίας»

Ο Δήμος Θάσου προκηρύσσει ανοιχτό ηλεκτρονικό μειοδοτικό διαγωνισμό, σύμφωνα με τις δια-
τάξεις του Ν. 4412/2016, για την επιλογή αναδόχου κατασκευής του έργου με τίτλο: «Κατασκευή 
πεζοδρομίων στη σκάλα Παναγίας κοινότητας Παναγίας». 
Η διαδικασία θα διενεργηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών 
Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.Δ.Η.Σ.), μέσω της Διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του 
ως άνω συστήματος (Α/Α ΕΣΗΔΗΣ 185751). 
Η καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών είναι η 01/02/2022, ημέρα Τρίτη και ώρα 
10:00 π.μ.
Ως ημερομηνία ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται η 08/02/2022, ημέρα Τρί-
τη και ώρα 10:00 π.μ.
Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που δραστηριοποιού-
νται σε έργα κατηγορίας ΟΔΟΠΟΙΪΑ και ΗΛΕΚΤΡΟΜΗΧΑΝΟΛΟΓΙΚΑ.
Οι υποψήφιοι ανάδοχοι θα υποβάλλουν προσφορά στην Ελληνική γλώσσα.
Το έργο έχει προϋπολογισμό μελέτης 291.129,02 Ευρώ, χωρίς ΦΠΑ 24% (περιλαμβάνεται ανα-
θεώρηση 464,78 €) και CPV: 45233253-7.
Η περιοχή κατασκευής του έργου είναι τα πεζοδρόμια στη σκάλα Παναγίας στην κοινότητα Πα-
ναγίας (Κωδικός NUTS: EL515).
Το έργο χρηματοδοτείται από το ΠΡΑΣΙΝΟ ΤΑΜΕΙΟ ΚΑΙ ΔΗΜΟΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ (ΚΑΕ 30.7324.0007).
Το σύστημα υποβολής  των προσφορών είναι το σύστημα με επιμέρους ποσοστά έκπτωσης κατά 
την παρ.2α του άρθρου 95, του Ν.4412/2016.
Για την συμμετοχή στον διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση από τους συμμετέχοντες οικονομικούς 
φορείς εγγυητικής επιστολής συμμετοχής, που ανέρχεται στο ποσό των 5.822,58 ευρώ. 
Ο χρόνος ισχύος των προσφορών είναι δέκα (10) μήνες από την ημερομηνία λήξης της προθε-
σμίας υποβολής των προσφορών.
Η προθεσμία περάτωσης του έργου είναι δώδεκα (12) μήνες από την ημερομηνία υπογραφής 
της σύμβασης.
Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Θάσου.
Η παρούσα Περίληψη Διακήρυξης δημοσιεύεται στον Ελληνικό Τύπο, σύμφωνα με το άρθρο 66 
του Ν. 4412/2016 και αναρτάται στο πρόγραμμα «ΔΙΑΥΓΕΙΑ».
Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική 
πρόσβαση μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ καθώς και στην 
ιστοσελίδα του Δήμου Θάσου: www.thassos.gr.
Εφόσον έχουν ζητηθεί εγκαίρως, ήτοι έως την 21/01/2022, η αναθέτουσα αρχή παρέχει σε 
όλους τους προσφέροντες που συμμετέχουν στη διαδικασία σύναψης σύμβασης συμπληρωμα-
τικές πληροφορίες σχετικά με τα έγγραφα της σύμβασης, το αργότερο στις 26/01/2022, μόνον 
μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.

ΘΑΣΟΣ, 20/12/2021
                                                           

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΘΑΣΟΥ

ΚΥΡΙΑΚΙΔΗΣ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ



info@enachannel.gr8 ΑΝΑΛΥΤΗΣΠΟΛΙΤΙΚΗ Δευτέρα 20 Δεκεμβρίου 2021

Το τελευταίο αντίο λένε 
αυτή την στιγμή στον 
Γιώργο Παναγιωτόπου-
λο,  συγγενείς φίλοι και 
πρωί συνεργάτες στον 
Ιερό Ναό του Αγίου Νι-
κολάου στην Καβάλα.
Στην κηδεία του πρώ-
ην βουλευτή και πρώ-
ην υπουργού βρέθηκε 
και ο Υπουργός Εθνικής 
Αμυνας και ανιψιός του 
Γιώργου Παναγιωτόπου-
λου, κ.Νικόλαος Πανα-
γιωτόπουλος.

Το τελευταίο αντίο στον Γιώργο Παναγιωτόπουλο

Ο Υπουργός Εθνικής 
Άμυνας, κ. Νίκος Πανα-
γιωτόπουλος βρέθηκε 
στην Καβάλα για την κη-
δεία του θείου του, Γιώρ-
γου Παναγιωτόπουλος.

Ο ΥΕΘΑ και Καβαλιώτης 
βουλευτής αποχαιρέτησε 
με ιδιαίτερο συναίσθημα 
τον θείο του, έναν με-
γάλο πολιτικό που υπη-
ρέτησε το καβαλιώτικο 
λαό για 30 χρόνια ως 
βουλευτής στην ελληνι-
κή βουλή.

Ο Νίκος Παναγιωτόπου-
λος τόνισε ότι ο Γιώργος 
Παναγιωτόπουλος κα-
τάφερε να είναι ταυτό-
χρονα άρχοντας και ένα 
λαϊκό παιδί… Το χρέος 
του ήταν πάντα να υπη-
ρετεί τους Καβαλιώτες 
και από την γενιά των 
πολιτικών που σημασία 
είχε η ουσία, από την γε-
νιά των πολιτικών που 
το έργο του άφηνε το 
δικό του αποτύπωμα. Ο 
ΥΕΘΑ τόνισε τον αγώνα 
του μεγάλου πολιτικού 

στον αγροτικό κόσμο, 
τον αποχαιρέτησε με δά-
κρυα στα μάτια “ΑΝΤΊΟ 
αγαπημένε μου, θείε…
,θα έχω το νου μου στην 
Nέλλη και στον Γιάννη…”

Ο ΥΕΘΑ αποχαιρετά 
έναν μεγάλο πολιτικό με 
δάκρυα στα μάτια…και 
υπόσχεται στους Καβα-
λιώτες να συνεχίσει το 
έργο του…

Ο ΥΕΘΑ αποχαιρετά τον Γιώργο Παναγιωτόπουλο
“ΑΝΤΊΟ, αγαπημένε μου θείε..”

Συλλυπητήρια δή-
λωση του Θόδωρου 
Μουριάδη, για την 
απώλεια του πρώην 
υπουργού, που πέθανε 
σε ηλικία 91 ετών

Τη θλίψη του για τη θά-
νατο του πρώην βου-
λευτή Καβάλας και 
Υπουργού Γιώργου Πα-
ναγιωτόπουλου εξέ-
φρασε με δήλωση του 
ο Δήμαρχος Καβάλας. 
Ο Θόδωρος Μουριάδης 
στη συλλυπητήρια δή-
λωση του έκανε λόγο 

για έναν κοινοβουλευ-
τικό άνδρα που άφησε 
το αποτύπωμα του στην 
προσπάθεια ανάπτυξης 
της ελληνικής οικονο-
μίας, από τη θέση του 
Υπουργού Εμπορίου, όσο 
και στον διαρκή αγώνα 
εδραίωσης της Δημο-
κρατίας.

Η δήλωση του κ. Μου-
ριαδη αναφέρει σχετικά: 
«Με θλίψη πληροφορή-
θηκα την είδηση για τον 
θάνατο του Γιώργου Πα-
ναγιωτόπουλου.

Ο εκλιπών υπηρέτησε 
τον κοινοβουλευτισμό 
επί περίπου τέσσερις 
δεκαετίες, αφήνοντας 
το αποτύπωμα του τόσο 
στην προσπάθεια ανά-
πτυξης της ελληνικής 
οικονομίας, από τη θέση 
του Υπουργού Εμπορί-
ου, όσο και στον διαρκή 
αγώνα εδραίωσης της 
Δημοκρατίας στη χώρα 
μας, κατά τη διάρκεια 
της δεύτερης πρωθυ-
πουργικής θητείας του 
αειμνήστου, Κωνσταντί-

νου Καραμανλή.

Εξίσου σημαντική θεω-
ρείται και η συνεισφορά 
του στην τελεσφόρηση 
των θεμάτων που έθεσε 
η κοινωνία της Καβάλας, 
στα κέντρα λήψης απο-
φάσεων.

Στους οικείους, καθώς 
και στα στελέχη και τους 
φίλους της παράταξης 
του, εκφράζω τα ειλικρι-
νή μου συλλυπητήρια».

Δήμαρχος για Γιώργο Παναγιωτόπουλο
Άφησε το αποτύπωμά του στην ανάπτυξη της χώρας και την εδραίωση της Δημοκρατίας

Το συλλυπητήριο μή-
νυμα του Αντιπεριφε-
ρειάρχη Καβάλας για 
την απώλεια του πρώ-
ην Υπουργού και Βου-
λευτή Καβάλας

Τα θερμά συλλυπητήρια 
του στην οικογένεια του 

Γιώργου Παναγιωτόπου-
λου απευθύνει με μήνυμα 
του ο Αντιπεριφερειάρ-
χης Καβάλας. Ο Κώστας 
Αντωνιάδης τονίζει ότι 
ο εκλιπών υπηρέτησε με 
πάθος τον κοινοβουλευ-
τισμό και άφησε ανεξί-
τηλο το αποτύπωμά του 
στον χώρο της πολιτικής 

και ότι διακρίθηκε για το 
ήθος, τη συνέπεια και τη 
σοβαρότητα του.

Το μήνυμα του Κώστα 
Αντωνιάδη αναφέρει: «Ο 
εκλιπών Γιώργος Πανα-
γιωτόπουλος υπηρέτησε 
με πάθος τον κοινοβου-

λευτισμό και άφησε ανε-
ξίτηλο το αποτύπωμά 
του στον χώρο της πο-
λιτικής. Διακρίθηκε για 
το ήθος, τη συνέπεια και 
τη σοβαρότητά του. Θα 
τον θυμόμαστε πάντα με 
αγάπη και σεβασμό. Θερ-
μά συλλυπητήρια στην 
οικογένειά του».

Κώστας Αντωνιάδης για τον Γιώργο Παναγιωτοπουλο
Διακρίθηκε για το ήθος, τη συνέπεια και τη σοβαρότητά του
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Λογαριασμοί ρεύματος
Φωτιά στην τσέπη των καταναλωτών από τις αυξήσεις και τις άσχετες χρεώσεις

Αυξημένοι από 30% έως 
170% καταφθάνουν οι 
λογαριασμοί ρεύματος 
μετά τις μεγάλες αυξή-
σεις, σύμφωνα με στοι-
χεία της ΕΚΠΟΙΖΩ η 
οποία ζητεί να καταργη-
θούν οι λεγόμενες λοι-
πές χρεώσεις.

Φωτιά στην τσέπη των κα-
ταναλωτών έχουν βάλει οι 
λογαριασμοί ηλεκτρικού 

ρεύματος που καταφθά-
νουν στα ελληνικά κοινοκυ-
ριά το τελευταίο διάστημα. 
Σύμφωνα με την αντιπρό-
εδρο της ΕΚΠΟΙΖΩ Πα-
ναγιώτα Καλαποθαράκου, 
"απο μία έρευνα που κά-
ναμε στους λογαριασμούς 
που λάβαμε απο κατανα-
λωτές και επεξεργαστήκα-
με, είδαμε οτι η ρήτρα ανα-
προσαρμογής σε ορισμένες 
περιπτώσεις είναι αυξημένη 
απο 30 έως 170% αναφο-

ρικά με τη χρέωση που έχει 
ο λογαρισμός στην κατανά-
λωση των κιλοβατώρων. Ο 
καταναλωτής αιφνιστάστη-
κε γιατί είχε την αίσθηση 
οτι το συμβόλαιό του προ-
έβλεπε χαμηλή χρέωση της 
κιλοβατώρας και ξαφνικά 
αυτό διπλασιάζεται ή υπε-
διπλασιάζεται".

Για συμβαίνει αυτό
Όπως εξηγεί η κα Καλαπο-
θαράκου, "οι προμηθευτές 
ενέργειας έχουν ενεργο-
ποιήσει τη ρήτρα αναπρο-
σαρμογής, που προβλέ-
πεται στα συμβόλαια και 
σύμφωνα με αυτή, αν αυ-
ξηθεί η τιμή της χονδρικής 
στην αγορά ενέργειας, τότε 
θα μεκακυλίσουν την αύξη-
ση στους καταναλωτές με 
βάση κάποιες παραμέτρους 
που έχουν ορίσει.  Επειδή 
αυξήθηκε η τιμή της χον-
δρικής εμφανίστηκε στους 

λογαριασμούς η αύξηση".

Κατά την ίδια, "οι επιδότη-
σεις που ανακοινώθηκαν 
ειναι μεν μια ανακούφιση 
αλλά είναι ημίμετρα, το 
θέμα πρέπει να αντιμετω-
πιστεί συνολικά και στην 
ουσία του".

Και εξηγεί μιλώντας στο 
NEWS 24/7: "Οι αναπρο-
σαρμογές να γίνονται λε-
λογισμένα, ο προμηθευτής 
να αναλαμβάνει ένα τμήμα 
του ρίσκου, να εχει κλίμα-
τα οριοθέτησης στο θέμα 
των αναπροσαρμογών και 
να μην τις μετακυλίει στο 
100%. Επίσης ο καταναλω-
τής θα πρέπει να το ξέρει 
και να αποφεύγει τέτοιες 
δεσμέυσεις. Περιμένουμε 
απο τη ΡΑΕ να ρυθμίσει 
αυτό το θέμα ωστε ο κατα-
ναλωτής να είναι ενήμερος 
και να είναι στις επιλογές 

του το ρίσκο που θα ανα-
λάβει".

Οι άσχετες χρεώσεις

Η κα Καλαποθαράκου στέ-
κεται ιδιαίτερα και στο 
θέμα των λοιπών χρεώσε-
ων στους λογαριασμούς 
ρεύμ΅ατος που κατα την 
ίδια δεν θα έπρεπε να 
υπάρχουν. "Αυτές είναι το 
πάγιο, οι ΥΚΩ, το ΕΤΡΕ-
ΜΑΡ θα πρέπει να μειω-
θεί δραστικά, τα δημοτικά 
τέλη και η ΕΡΤ. Μας έρχε-
ται ένας λογαριασμός που 
κατά 50% ειναι ξένες και 
άσχετες χρεώσεις. Και είναι 
αδύνατο για έναν κατανα-
λωτή να διαβάσει τον πο-
λύπλοκο λογαριασμό και ο 
τρόπος που αποτυπώνει τις 
χρεώσεις" τονίζει χαρακτη-
ριστικά.

"Ηδη η ΡΑΕ έχει θέσει το 

θέμα της διαφάνειας στην 
τιμολόγηση μεταξύ άλλων 
και επίκειται να ανακοινω-
θεί κανονιστική πράξη που 
θα υποχρεώνει τους προ-
μηθευτές να έχουν διαφα-
νή όρο και προβλέψιμο για 
τους καταναλωτές. Ο κα-
ταναλωτής πρέπει να ενη-
μερώνεται επαρκώς, απλά 
και κατανοητά με βάση τα 
δεδομένα κάθε εταιρίας 
και να μπορεί να συγκρί-
νει.Το να υπάρχει ένα κοι-
νό έντυπο σε όλους τους 
προμηθευτές διευκολύνει 
πολύ τους καταναλωτές 
κι έτσι πρέπει να γίνει. Οχι 
να αιφνιδιάζεται ο κατανα-
λωτής και να ψάχνει γιατί 
του ήρθε αυξημένος ο λο-
γαριασμός ή να βλέπει συ-
μπληρωματικές χρεώσεις 
και να αναρωτιέται τι είναι" 
καταλήγει η κα Καλαποθα-
ράκου.

Επιστολή προς τη διοί-
κηση της ΑΝΕΘ με ανα-
φορά για τα παράπονα 
των Θασίων καταναλω-
τών για το λίγο χρόνο 
που διαθέτουν για να 
επισκεφτούν τα κατα-
στήματα της Καβάλας

Επιστολή προς την ΑΝΕ 
Θάσου απέστειλε ο Εμπορι-
κός Σύλλογος της Καβάλας 
με την οποία παρακαλεί τη 
Ναυτιλιακή Εταιρία να αλ-
λάξει την ώρα αναχώρη-
σης του τελευταίου φέρι 
μπόουτ από την Καβάλα 
προς τον Πρίνο, κατά μια 
ώρα, και από τις 14.00 
να ξεκινάει στις 15.00.

Όπως αναφέρεται στην 
επιστολή που υπογράφε-
ται από τον πρόεδρο του 

Συλλόγου Βασίλη Λεμονί-
δη, οι Θάσιοι κάτοικοι που 
θέλουν να επισκεφτούν την 
αγορά της Καβάλας για τις 
Χριστουγεννιάτικες αγορές 
τους παραπονιούνται για 
το λίγο χρόνο που έχουν 
στη διάθεση τους με απο-
τέλεσμα να κάνουν άλλες 
επιλογές, που δεν ευνοούν 
καθόλου την τοπική αγορά.

Ακολουθεί η επιστολή του 
Εμπορικού Συλλόγου Κα-
βάλας προς την ΑΝΕΘ.

«Οι κάτοικοι της Θάσου 
παραπονούνται και δι-
αμαρτύρονται για τον 
περιορισμένο χρόνο»

«Αξιότιμοι κύριοι, Η έναρξη 
του εορταστικού ωραρί-
ου σηματοδοτεί την τελι-

κή ευθεία για τις γιορτές 
των Χριστουγέννων και 
της Πρωτοχρονιάς, αλλά 
και την κορύφωση της 
αγοραστικής κίνησης, με 
τους επιχειρηματίες του 
χώρου να προσδοκούν 
σε σημαντική τόνωση 
του τζίρου τους, προκει-
μένου να περιορίσουν τη 
μεγάλη πτώση του προ-
ηγούμενου διαστήματος.

Η αγορά της Καβάλας εξυ-
πηρετεί και τους κατοίκους 
της Θάσου οι οποίοι δυσκο-
λεύονται να κανονίσουν 
τις αγορές τους, γιατί δεν 
μπορούν να κανονίσουν 
τις αγορές τους λόγω του 
περιορισμού που υπάρχει 
στα δρομολόγια και ειδικά  
στο τελευταίο δρομολόγιο 
που είναι προγραμματι-

σμένο στις 2 το μεσημέρι.

Σας υπενθυμίζουμε εδώ 
ότι, σύμφωνα με τα τε-
λευταία έκτακτα μέτρα 
προστασίας που τέθηκαν 
σε ισχύ, τα εμπορικά κα-
ταστήματα είναι ανοικτά 
από τις 10.00 το πρωί και 
μετά με ώρα κλεισίματος 
το μεσημέρι στις 02.30.

Το γεγονός αυτό περιορίζει 
το χρόνο επισκεψιμότητας 
στα καταστήματα της πόλης 
μας. Οι κάτοικοι της Θάσου 
παραπονούνται και διαμαρ-
τύρονται για τον περιορι-
σμένο χρόνο με συνέπεια 
να στρέφονται σε άλλες 
λύσεις, που καθόλου δεν 
ευνοούν την τοπική αγορά.

Σας παρακαλούμε λοιπόν 

το δρομολόγιο που είναι 
προγραμματισμένο για τις 
2 το μεσημέρι να μετατεθεί 
μια ώρα αργότερα και να 
εκτελείται στις 3. Με την 
κίνηση αυτή οι κάτοικοι της 
Θάσου θα έχουν το χρόνο 
και την ευχέρεια να κάνουν 
τις παραδοσιακές χριστου-
γεννιάτικες αγορές τους 

από την αγορά της Καβά-
λας και εσείς θα δείξετε το 
κοινωνικό σας πρόσωπο 
κατανοώντας την αγωνία 
του εμπορικού κόσμου να 
κερδίσει το στοίχημα με το 
τζίρο του Δεκεμβρίου που 
θεωρείται ένας από τους 
πλέον εμπορικούς μήνες».

Εμπορικός Σύλλογος Καβάλας 
Ζητάει να αλλάξει η ώρα αναχώρησης του τελευταίου δρομολογίου για τη Θάσο
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΤΟ ΠΑΡΕΛΘΟΝ ΕΚΔΙΚΕΙΤΑΙ 
ΤΟ ΜΕΛΛΟΝ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

Αν κάτι είναι αυτονόη-
το στον εκπαιδευτικό 
χώρο αλλά και στο οι-

κογενειακό περιβάλλον εί-
ναι το γεγονός ότι τα παιδιά 
δεν κάνουν ποτέ ό,τι τους 
λέμε, αλλά αυτό που κάνου-
με. Ακόμα και αν με φωνές 
και τιμωρίες επιβληθούμε σε 
αυτά και στις ενέργειές τους, 
το μόνο σίγουρο είναι ότι 
θα είναι περιστασιακές και 
θα επανέλθουν σε αυτά που 
έχουν εκπαιδευτεί να κάνουν 
και σε οτιδήποτε  βιώνουν. 
 Ας αναλογιστούμε 
απλά μερικά παραδείγματα:

 Μπορούμε να μάθου-
με σε ένα παιδί να μη φωνά-
ζει όταν του το λέμε με φω-
νές;

 Μπορούμε να μάθου-
με σε ένα παιδί να μην είναι 
βίαιο όταν το χτυπούμε ή βι-
ώνει ενδοοικογενειακή βία;

 Μπορούμε να μάθου-
με σε ένα παιδί να διαβάζει 
οργανωμένα όταν διδάσκου-
με ανοργάνωτα χωρίς ροή 
και ενσυναίσθηση για το τι 
καταλαβαίνει ως μαθητής;

 Αυτά αποτελούν ελά-
χιστα από τα παραδείγματα 
που θα μπορούσαμε να ανα-
φέρουμε. Τι πρέπει να προ-
σέξουμε;

 Είναι γεγονός ότι ο 
τρόπος που λειτουργούμε ως 
γονείς στη διαχείριση των 
παιδιών μας και ο τρόπος που 
διδάσκουμε ως εκπαιδευτικοί 
τους μαθητές μας αποτελεί 
σε ένα πολύ μεγάλο βαθμό 
τη ‘κληρονομιά’ που λάβαμε 
από τους δικούς μας γονείς 
και τους δικούς μας εκπαι-
δευτικούς. Με άλλα λόγια, το 
φυσιολογικό και το αποδεκτό 

για εμάς είναι συνήθως αυτό 
που βιώσαμε και ασυνείδητα 
το υιοθετούμε ακόμα και αν 
δεν το αντιλαμβανόμαστε ή 
δεν το αποδεχόμαστε καν.

 Είναι σημαντικό λοι-
πόν να αποδεχτούμε το γε-
γονός αυτό ως υπαρκτό και 
να καλλιεργήσουμε τεχνικές  
αυτοαξιολόγησης καθώς και 
να μάθουμε να ακούμε χω-
ρίς να μην αποδεχόμαστε τη 
κριτική των μαθητών και παι-
διών μας.

 Ας αναρωτηθούμε τι 
μπορεί να κάνουμε σωστό 
ή λάθος, αν είμαστε εναρ-
μονισμένοι με τη σύγχρονη 
εκπαίδευση, αν είμαστε δια-
τεθειμένοι να αντιληφθούμε 
τις ανησυχίες και τις ανάγκες 
των σύγχρονων παιδιών και 
εφήβων και να διακόψουμε 
τον φαύλο κύκλο λαθών και 
μη εκπαιδευτικών ενεργειών 
που μπορούν μόνο να βλά-
ψουν την ανατροφή και εκ-
παίδευση ενός παιδιού.

 Μας ρωτάτε, απα-
ντούμε…

Η κυρία Κ.Π ρωτάει:‘’….Είμαι 
μητέρα 3 παιδιών και χωρι-
σμένη. Είχα δύσκολα παιδι-
κά χρόνια καθώς προέρχομαι 
από μια οικογένεια με αρκετά 
προβλήματα καθώς ήταν αρ-

κετά καταπιεστικοί χωρίς να 
ενδιαφέρονται πραγματικά 
για εμένα. Θέλω να γίνω κα-
λύτερη μητέρα για τα δικά μου 
παιδιά. Προσπαθώ να βάζω 
όρια στα παιδιά μου για να 
μη χάσω τον έλεγχο και είμαι 
αρκετά αυστηρή σε αυτά. Επι-
λέγω φυσικά και καθηγητές 
ανάλογα με τη δική μου πο-
λιτική καθώς η ελαστικότητα 
δεν θα τους μάθει πειθαρχία. 
Αυτό όπως είναι αναμενόμενο 
δημιουργεί προστριβές όμως 
που θα ήθελα να αποιφύγω. 
Ποια η γνώμη σας;’’

 Αγαπητή κυρία,
Η παιδική σας ηλικία, όπως 
και για τη πλειοψηφία των 
ανθρώπων με αντίστοιχα 
βιώματα είναι πολύ πιθα-
νό να σας δημιουργεί δυ-
σφορία και ανασφάλεια που 
σας δημιουργεί ανάγκη να 
‘ακουστείτε’ και να νιώσετε 
ότι μπορείτε να επιβληθείτε 
ώστε να καταφέρετε να τα 
διαπαιδαγωγήσετε σωστά 
χωρίς να χάσετε τον έλεγχο. 

 Είναι σημαντικό όμως 
να αποφευχθεί σε πολύ με-
γάλο βαθμό αυτή ένταση 
και η δυσφορία καθώς αφε-
νός θα τους το μεταφέρετε 
και αυτά αντίστοιχα θα το 
μεταφέρουν στα δικά τους 
παιδιά και αφετέρου τα σύγ-
χρονα παιδιά έχουν ανάγκη 
από όρια τα οποία τους επι-
βάλλονται κυρίως με πειθώ. 
Απαιτούν και έχουν ανάγκη 
από καθηγητές και γονείς 
που θα τους οριοθετήσουν 
από ενδιαφέρον και με επι-
χειρήματα.

Ευχές για επιτυχία

΄΄… Ας αναρω-
τηθούμε τι μπο-
ρεί να κάνουμε 
σωστό ή λάθος, 
αν είμαστε εναρ-
μονισμένοι με 
τη σύγχρονη εκ-
παίδευση..΄΄

ΜΠΟΥΡΔΟΥΜΠΑΣ ΚΑΙ ΑΜΑΛΙΑ. 

Την περίοδο της Βασιλείας του Όθωνα, η Αττική λεηλατούνταν. Ο πιο επικίνδυνος ληστής ήταν 
ο Μπουρδουμπάς. Είχε οκταμελή συμμορία. Σκότωναν και λήστευαν. Η βασίλισσα Αμαλία αδια-
φορώντας για τις συμβουλές των παλατιανών, δεν ήθελε να διακόψει τους μακρινούς έφιππους 
περιπάτους της. Σαν να αναζητούσε το κίνδυνο. Σε μία εκδρομή της Αμαλίας προς το Δαφνί, έπεσε 
πάνω στους ληστές του Μπουρδουμπά. Ο θρασύς λήσταρχος, όταν αναγνώρισε την Αμαλία, έμεινε 
άναυδος. Για κάμποση ώρα κοίταζε την βασίλισσα μαρμαρωμένος. Ύστερα γύρισε τις πλάτες του 
και κινήθηκε να φύγει μαζί με τους συντρόφους του. Η ατρόμητη βασίλισσα τον ρώτησε: ’’Είσαι 
ο Μπουρδουμπάς;’’. ‘Όταν έλαβε καταφατική απάντηση, συνέχισε: ‘’Είσαι λεβέντης και γενναίος! 
Κρίμα που ντροπιάζεις τον εαυτό σου. Μόνον οι δειλοί γίνονται ληστές!’’. Τα λόγια του τάραξαν 
το ληστή, ζήτησε έλεος και 3 μέρες αργότερα παραδόθηκε στις Αρχές με τους συντρόφους του, 
αφού προηγουμένως έλαβε χάρη από τη βασίλισσα. Η ενέργεια αυτή της Αμαλίας για αγαθότατα 
αποτελέσματα. Όλοι σχεδόν οι ληστές της Αττικής μιμήθηκαν το παράδειγμα του Μπουρδουμπά, 
παραδόθηκαν και έλαβαν χάρη. Η Αμαλία έκανε ότι δεν μπόρεσαν όλα τα αποσπάσματα της χωρο-
φυλακής που κυνηγούσαν τους ληστές και ο τόπος έπαυσε να ληστοκρατείται. 

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

ΘΕΟΦΡΑΣΤΟΣ

Κάποτε οι μαθητές του μεγάλου φιλόσοφου την ρώ-
τησαν, αν είχε να τους μεταβιβάσει από τη μεγάλη του 
πείρα, κάποια παραγγελία ή συμβουλή.
‘’Ναι’’ τους απάντησε, ΄΄Από τη διδασκαλική μου 
εμπειρία, έχω να σας παραγγείλω πως πρέπει να πε-
ριφρονείτε πολλά ευχάριστα μόνο και μόνο για τη 
δόξα.΄΄
‘’Λέγω αυτά’΄, συνέχισε ‘΄διότι όταν αρχίζουμε να 
ζούμε με αυτά, τότε πεθάινουμε’’. 

21.12.1828 Ιδρύεται από τον Ιωάννη Καποδίστρια η 
Στρατιωτική Σχολή Ευελπίδων.

22.12.1940 Ο Ελληνικός Στρατός απελευθερώνει τη 
Χειμάρρα με την ΙΙΙΜεραρχία

26.12.1825 Ο Ιμπραήμ φθάνει στο Μεσολόγγι, σε 
αντικατάσταση του Κιουταχή και αναλαμβάνει τις 
επιχειρήσεις του Τουρκοαιγυπτιακού Στρατού κατά 
τις ιερείς πόλεις.

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 
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Παρά την αύξηση 
που καταγράφε-
ται φέτος στις 

τιμές των καυσίμων, 
πολλοί είναι οι πολίτες 
που προμηθεύτηκαν 
από νωρίς πετρέλαιο 
θέρμανσης, προκει-
μένου να ζεστάνουν 
το χειμώνα τα σπίτια 
τους. Ταυτοχρόνως ο 
Πρόεδρος της Ένω-
σης Βενζινοπωλών 
Καβάλας κ. Φώτης 
Πούλος  μιλώντας 
στην εφημερίδα ΑΝΑ-
ΛΥΤΗΣ λίγες ημέρες 
πριν τα Χριστούγεννα 
αρκετοί Καβαλιώτες 
και λόγω των χαμηλών 
θερμοκρασίων έχουν 
αγοράσει συγκεκρι-
μένα λίτρα πετρελαί-
ου θέρμανσης για να 
περάσουν τις ημέρες 
των εορτών. Επίσης 
σχολιάζει ότι πλέον το 
πετρέλαιο θέρμανσης 
θεωρείται είδος πολυ-
τελείας και θα πρέπει 
να υπάρξουν επιτέ-
λους τα κατάλληλα 
μέτρα από την ελληνι-
κή κυβέρνηση.

Αξίζει να σημειωθεί 
ότι η μέση τιμή στην 
Καβάλα για το πετρέ-
λαιο θέρμανσης κυ-
μαίνεται φέτος στο 
1,15 ευρώ το λίτρο. Η 
τιμή ξεκινάει από 1,13 
και πωλείται μέχρι και 
1,18 ευρώ ενώ πέρσι 

την ίδια περίοδο η τιμή 
ήταν περίπου στα 85 
λεπτά.

300 ευρώ πάνω ο 
τόνος 

Αύξηση 30% κατα-
γράφηκε φέτος στις τι-
μές των καυσίμων. Για 
παράδειγμα, ενδει-
κτικά ένα τριώροφο 
κτίριο, το οποίο πέρσι 
για να προμηθευτεί 
1 τόνο πετρέλαιο για 
χρήση 2-3 μηνών χρει-
άστηκε περίπου 850 
ευρώ, φέτος για να το 
προμηθευτεί χρειάζο-
νται 1150 ευρώ. Δι-
αφορά της τάξης των 
τριακοσίων ευρώ.

Και όλα αυτά έρχονται 
να συμπληρωθούν με  
τις ανατιμήσεις στις 
χρεώσεις προμήθειας 
άνω του 80%, που σε 
κάποιες περιπτώσεις 
έχουν υπερτριπλασια-
στεί έναντι των αντί-
στοιχων περσινών. 
Πρόσφατα η κατα-
ναλωτική οργάνωση 
ΕΚΠΟΙΖΩ, κατόπιν 
επεξεργασίας καταγ-
γελιών καταναλωτών, 
μίλησε για αύξηση στο 
ανταγωνιστικό σκέλος 
του λογαριασμού έως 
170% έναντι των τι-
μών προ ρητρών, σύμ-
φωνα με τον κ. Πούλο.

Σημειώνεται ότι ο Νο-
έμβριος είχει ήδη δεί-
ξει τα... δόντια του, 
αφού μόνο η τιμή εκ-
καθάρισης της αγοράς 
επόμενης ημέρας δια-
μορφώνεται ήδη μεσο-
σταθμικά στα 226,07 
ευρώ/MWh, όταν τον 
Οκτώβριο ήταν 198,32 
ευρώ και τον Σεπτέμ-
βριο 134,73 ευρώ.

Οι ανατιμήσεις στις 
αγορές χονδρικής περ-
νούν στο σύνολό τους 
στη λιανική σε όλα τα 
τιμολόγια -οικιακά, 
επαγγελματικά, βιο-
μηχανικά- στο πλαίσιο 
της περίφημης ρήτρας 
αναπροσαρμογής που 
εφαρμόζουν όλοι οι 
προμηθευτές και δια-
μορφώνεται ασαφώς 
και κατά το δοκούν...

Ωστόσο όλα αυτά έρ-
χονται να προστεθούν 
με τις ανακοινώσεις 
και τα νέα μέτρα του 
Πρωθυπουργού της 
χώρας, Κυριάκου Μη-
τσοτάκη από το βήμα 
της Βουλής.

Τρία νέα μέτρα στήρι-
ξης σε νοικοκυριά, επι-
χειρήσεις και αγρότες 
απέναντι στην ενεργει-
ακή ακρίβεια εξήγγει-
λε ο πρωθυπουργός, 
Κυριάκος Μητσοτάκης, 
μιλώντας από το βήμα 

της Βουλής, στη δι-
άρκεια της συζήτησης 
του Προϋπολογισμού.
Πρόκειται για τα εξής:

1. Πρόσθετη αύ-
ξηση της κρατικής ενί-
σχυσης στα τιμολόγια 
ρεύματος για το Δε-
κέμβριο.

2. Αύξηση της έκ-
πτωσης στους λογα-
ριασμούς φυσικού αε-
ρίου κατά 40% για το 
Δεκέμβριο.

3. Κάλυψη του 
μεγαλύτερου μέρους 
από τη ρήτρα αναπρο-
σαρμογής στα αγροτι-
κά τιμολόγια ενέργει-
ας από τον Αύγουστο 
μέχρι Δεκέμβριο.

Αξίζει να σημειωθεί 
ότι ο πρωθυπουργός 
έκανε λόγο για αυξή-
σεις στο φυσικό αέριο 
που ήταν «πέρα από 
κάθε προβλεπτικό μο-
ντέλο», ενώ απεθυνό-
μενος στον πρόεδρο 
του ΣΥΡΙΖΑ, ανέφερε 
χαρακτηριστικά: «Μας 
είπατε κ. Τσίπρα τι θα 
γίνει το 2022 στην 
αγορά ενέργειας. Αν 
το ξέρετε, πείτε το και 
σε εμάς, για να σχεδι-
άσουμε από κοινού τα 
μέτρα!».

Ο κ. Μητσοτάκης, 
επαναλαμβάνοντας 

πως «δεν έχει ιστορι-
κό προηγούμενο αυτό 
που συμβαίνει ειδικά 
με τις τιμές του φυσι-
κού αερίου», προσέθε-
σε πως η παρέμβαση 
της κυβέρνησης ήταν 
έγκαιρη και δυναμική, 
για να προσαρμοστού-
με στα νέα δεδομένα 
των αγορών.

Μιλώντας για την 
ενεργειακή κρίση και 
τις πληθωριστικές πιέ-
σεις, που αντιμετωπί-
ζουν οι περισσότερες 
χώρες, και οι οποίες 
– όπως είπε-  συνδέο-
νται ευθέως με τις επι-
πτώσεις της πανδημίας 
και τα lockdown, οι αυ-
ξήσεις σε πρωτοφανή 
επίπεδα στην ενέργεια 
και ειδικά στο φυσι-
κό αέριο, με τη σειρά 
τους, επιβάρυναν πολ-
λά προϊόντα και υπη-
ρεσίες.
«Αντιδράσαμε έγκαιρα, 
με αποτέλεσμα ο πλη-
θωρισμός στην Ελλά-
δα να είναι στο 4%».
Και προσέθεσε:

«Είμαστε ειλικρινείς με 
τους πολίτες: η ακρί-
βεια θα είναι μαζί μας 
για ένα ακόμη διάστη-
μα, γι’ αυτό η κυβέρ-
νηση θα στηρίξει τους 
πολίτες.

Ελέγχοντας την αι-
σχροκέρδεια και τις 

αδικαιολόγητες ανα-
τιμήσεις στην αγορά, 
παρεμβαίνοντας όπου 
χρειάζεται, από τους 
λογαριασμούς του 
ρεύματος μέχρι και το 
καλάθι της νοικοκυ-
ράς.
Ήδη, έχουμε υψώσει 
ένα σημαντικό τείχος, 
μια ασπίδα απέναντι 
στις ανατιμήσεις, κα-
θώς από τις αρχές Σε-
πτεμβρίου με το Ταμείο 
Ενεργειακής Μετάβα-
σης και πόρους άνω 
των 800 εκατ. ευρώ, 
στηρίζουμε νοικοκυριά 
και επιχειρήσεις που 
βρίσκονται στη χαμηλή 
τάση.

Πρόκειται μόνο για 
ένα μέρος από τα 1,35 
δισ. ευρώ που θα δι-
ατεθούν συνολικά για 
το 2021».

Ο Κυριάκος Μητσο-
τάκης ανακοίνωσε, 
επίσης, ότι από την 
επόμενη εβδομάδα θα 
λειτουργήσει η Γραμμή 
Ενεργειακής Αλληλεγ-
γύης. 

Πρόκειται για έναν 
πενταψήφιο αριθμό 
έκτακτης ανάγκης για 
αιτήματα ευάλωτων 
νοικοκυριών, που θα 
ζητούν την επανασύν-
δεση του ρεύματός 
τους

Είδος πολυτελείας το πετρέλαιο θέρμανσης!



Σύμφωνα με τον 
πρόεδρο του ΕΦΕ-
ΠΑΕ κ. Μαρλαφέκα, 
το υποκατάστημα 
Κομοτηνής λειτουρ-
γεί εύρυθμα και έχει 
αποκατασταθεί πλή-
ρως η διαχείριση 
των δράσεων στην 
περιφέρεια

Επίσκεψη στην Κομο-
τηνή πραγματοποίη-
σε την Παρασκευή 16 
Δεκεμβρίου ο Πρό-
εδρος του Δ.Σ. του 
ΕΦΕΠΑΕ κ. Πλάτων 
Μαρλαφέκας με σκο-
πό να ενημερωθεί για 
την πρόοδο εργασιών 
του υποκαταστήματος 
ΕΦΕΠΑΕ ΑΜΘ και να 
μιλήσει με το στελεχι-
ακό δυναμικό του φο-
ρέα.

Ο κος Μαρλαφέκας 
μετέφερε στους εργα-
ζόμενους του ΕΦΕΠΑΕ 
ΑΜΘ την ικανοποίηση 
της διοίκησης για την 
ταχεία λειτουργία του 
υποκαταστήματος και 
την άκρως θετική έως 
σήμερα εικόνα διαχεί-
ρισης. Υπενθύμισε ότι 
το υποκατάστημα εί-
ναι οργανικό κομμάτι 
του ΕΦΕΠΑΕ και όλος 
ο φορέας υποστήριξε 
και υποστηρίζει το εγ-
χείρημα, καθώς είναι 
ζωτικής σημασίας για 
τις επιχειρήσεις της 

ΑΜΘ.

Ζήτησε την ίδια διάθε-
ση και ενάργεια από 
σύσσωμο το δυναμικό 
και ακόμη μεγαλύτερη 
εγρήγορση σε ταχύτη-
τες και ποιότητα ελέγ-
χων, ώστε οι δικαιούχοι 
να λαμβάνουν ορθά 
αλλά και γρήγορα τη 
δημόσια χρηματοδό-
τηση που δικαιούνται. 
Ευχήθηκε καλές γιορ-
τές στο προσωπικό, με 
υγεία, πολλές χαρές 
και δημιουργικότητα 
για τους ίδιους και τις 
οικογένειές τους κα-
θώς και ένα πιο αισιό-
δοξο 2022, με την ελ-
πίδα να ξεπεράσουμε 
το ταχύτερο τον covid.

Ακολούθησε συνά-
ντηση με τον Περιφε-
ρειάρχη κο Χρ. Μέτιο 
προς ενημέρωση σχε-
τικά με τη λειτουργία 
του ΕΦΕΠΑΕ ΑΜΘ. 
Κατά τη συνάντηση ο 
κος Μαρλαφέκας με-
τέφερε στον κο Περι-
φερειάρχη ότι το υπο-
κατάστημα λειτουργεί 
εύρυθμα και έχει απο-
κατασταθεί η διαχείρι-
ση των δράσεων στην 
περιφέρεια.

Παρείχε ορισμένα 
στοιχεία όπως τα ακό-
λουθα:

Δράση ΑΜΘ 100 «Ενί-
σχυση επιχειρήσεων 
για την αντιμετώπιση 
των συνεπειών της 
πανδημίας COVID-19».

→ Μέχρι σήμερα έχουν 
ενταχθεί συνολικά στη 
Δράση 23.700 δικαι-
ούχοι με δημόσια δα-
πάνη 62 εκατ. €.

Ολοκληρωμένοι έλεγ-
χοι αιτημάτων καταβο-
λής: 7.894
Καταβληθείσα Δημό-
σια χρηματοδότηση: 
19.998.551,03€
– Εν αναμονή πίστω-
σης στο λογαριασμό 
της δράσης, προχωρά 
εύρυθμα η ολοκλήρω-
ση ελέγχων αιτημάτων 
καταβολής.

– Έως 16.12.21 υπάρ-
χουν 1.309 ολοκλη-
ρωμένα αιτήματα με 
ΔΔ προς καταβολή 
3.257.150,00€, αριθ-
μός που αυξάνεται 
ημερησίως. Στόχος εί-
ναι να εξυπηρετούνται 
περί τα 900 αιτήματα/
έλεγχοι ανά βδομάδα.

– Με πρόσφατη νο-
μοθετική ρύθμιση του 
Ν. 4872/2021 (άρθρο 
48, σημεία 1,2) και 
κατ’ εξαίρεση για τον 
Ιανουάριο 2022, εφό-
σον κατά την υποβολή 
του αιτήματος καταβο-
λής εντός του 2021 τα 
δικαιολογητικά ήταν 
σε ισχύ, δεν θα ζητείται 
από τους δικαιούχος 

νέα προσκόμισή τους. 
Αυτό εκτιμάται ότι θα 
διευκολύνει σημαντικά 
τις επιχειρήσεις και να 
επιτευχθούν μαζικές 
πληρωμές στις αρχές 
του νέου έτους.

2. Έχουν υποβληθεί 
350 ενστάσεις, έχει εκ-
κινήσει η εξέτασή τους 
από το υποκατάστημα 
και τέλη Ιανουαρίου 
εκτιμάται η επόμενη 
απόφαση ένταξης ή μη 
στη δράση, η οποία θα 
είναι και η οριστική.

3. Στις Δράσεις του 
ΕΠΑνΕΚ 2014-2020 
(έως 15.12.21) ο ΕΦΕ-
ΠΑΕ, κατά τη διάρκεια 
λειτουργίας του υπο-
καταστήματος και με 

την υποστήριξη και 
των εταίρων του, έχει 
καταβάλει σε επιχειρή-
σεις 15.774.579,51€.

4. Το σύνολο των πλη-
ρωμών σε επιχειρήσεις 
της ΑΜΘ (ΕΠΑνΕΚ 
και δράσεις ΠΕΠ) για 
στους περίπου 6 μήνες 
λειτουργίας του υπο-
καταστήματος είναι 
35.916.130,51€.

Τέλος, στο πλαίσιο των 
επαφών του, ο Πρό-
εδρος του ΕΦΠΕΑΕ 
ενημέρωσε με ανάλο-
γα στοιχεία τους προ-
έδρους Επιμελητηρίων 
της περιφέρειας, όπως 
και ευρύτερα για την 
πορεία και λειτουργία 
του υποκαταστήματος.
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υποκαταστήματος Κομοτηνής
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Σημαντική ημέρα για 
την Egnatia Aviation 
αλλά και την Καβάλα 
γενικότερα, η Τετάρτη 
15 Δεκεμβρίου, μιας και 
τότε αναρτήθηκε στη 
Διαύγεια η συμφωνία 
του Υπουργείου Εθνικής 
Άμυνας με την εταιρία 
που είναι από τις μεγα-
λύτερες σχολές εκπαί-
δευσης πιλότων στην 
Ευρώπη!

Ύστερα πολλές καθυστε-
ρήσεις και παλινωδίες η 
διαγωνιστική διαδικασία 
για τη μίσθωση του πα-
λαιού στρατιωτικού αε-
ροδρομίου του Αμυγδα-
λεώνα ολοκληρώθηκε 
και πλέον αυτό θα πα-
ραχωρηθεί για διάστημα 
40 ετών στη σχολή για 
να αναπτύξει όλες τις 
δραστηριότητες της, που 
πλέον δε θα είναι μόνο η 
σχολή πιλότων. Σύμφω-
να με την ανάρτηση που 
έγινε στη Διαύγεια, το 
μηνιαίο μίσθωμα προς το 
Μετοχικό Ταμείο Αερο-
πορίας θα είναι 15 χιλιά-
δες ευρώ για τα πρώτα 5 
χρόνια και στη συνέχεια 
σ’ αυτό θα προστίθεται η 
αύξηση του τιμάριθμου.

Επίσης η Εταιρία δε θα 
καταβάλει μισθώματα 
για τα 2 πρώτα χρόνια, 
διάστημα στο οποίο θα 
γίνουν οι πρώτες επεν-
δύσεις στο χώρο αλλά 
και θα απαιτηθεί να εκ-
δοθούν οι απαραίτητες 
άδειες λειτουργίας.

Ακολουθεί η απόφαση 
του Υπουργείου Εθνικής 
Άμυνας, που υπογρά-
φεται από τον Υπουργό 

Νίκο Παναγιωτόπουλο

ΑΠΟΦΑΣΗ
«Έγκριση υπ’ Αριθμ. 
23/24-11-2021 Απόφα-
σης του ΔΣ/ΜΤΑ (Εκμί-
σθωση Εκτάσεων Ελεύ-
θερων Χώρων του Α/Δ 
Αμυγδαλεώνα Καβάλας)

Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙ-
ΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ

Εγκρίνουμε την υπ’ 
αριθμ. 23/24-11-2021 
απόφαση του Διοικητι-
κού Συμβουλίου του Με-
τοχικού Ταμείου Αερο-
πορίας (ΔΣ/ΜΤΑ), κατά 
το μέρος που αφορά 
στην κατακύρωση του 
διαγωνισμού εκμίσθω-
σης έκτασης Α’ συνολι-
κού εμβαδού 79.731 τ.μ., 
έκτασης Β’ συνολικού 
εμβαδού 58.408 τ.μ. και 
όλων των χώρων εντός 
του Α/Δ Αμυγδαλεώνα 
Καβάλας (ΟΣΕΑΑΥ, υπο-
δομές κλπ), οι οποίοι 
χρησιμοποιούνταν από 
προσωπικό της Πολεμι-
κής Αεροπορίας (Π.Α.), 
πλην όμως αυτών που 
είναι ήδη εκμισθωμένοι ή 
παραχωρημένοι από τον 
εκμισθωτή (Μ.Τ.Α.) σε 
τρίτους, φυσικά ή νομι-
κά πρόσωπα, για χρονικό 
διάστημα 40 (σαράντα) 
ετών από υπογραφής 
της σύμβασης, με μη-
νιαίο μίσθωμα για το 
πρώτα 5 (πέντε) έτη 
ποσού 15.000,00€ (δε-
καπέντε χιλιάδων ευρώ) 
αναπροσαρμοζόμενο 
μετά την παρέλευση 
της πρώτης πενταετίας 
και για κάθε πενταετία 
(ήτοι 5ου – 10ου, 11ου 
– 15ου, 16ου – 20ου, 

21ου – 25ου, 26ου – 
30ου, 31ου – 35ου και 
36ου – 40ου έτους μί-
σθωσης) κατά ποσο-
στό ίσο με το συνολικό 
άθροισμα της αύξησης 
του επίσημου τιμαρίθμου 
κάθε έτους της προηγού-
μενης πενταετίας, όπως 
αυτό προκύπτει από τα 
στοιχεία της Ελληνικής 
Στατιστικής Αρχής (ΕΛ-
ΣΤΑΤ), προσαυξημένο 
κατά ποσοστό 5%, στον 
οικονομικό φορέα με 
την επωνυμία «EGNATIA 
AVIATION ΑΕΡΟΕΡΟ-
ΠΟΡΙΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ 
ΕΤΑΙΡΕΙΑ ΠΕΡΙΟΡΙΣΜΕ-
ΝΗΣ ΕΥΘΥΝΗΣ» και δι-
ακριτό τίτλο «Egnatia 
Aviation ΕΠΕ» με ΑΦΜ 
999196674/Δ.Ο.Υ. Κα-
βάλας που κατέθεσε 
αποδεκτή προσφορά.

Για τη χρονική περίο-
δο των πρώτων δύο (2) 
ετών και μόνο από την 
υπογραφή της οικείας 
Σύμβασης, δεν θα κα-
ταβληθεί μίσθωμα υπέρ 
του ΜΤΑ (εκμισθωτής), 
λόγω της αναμονής για 
τη χορήγηση της σχε-
τικής «αδειοδότησης» 
για τις δραστηριότητες 
που η μισθώτρια εταιρία 
πρόκειται να αναπτύ-
ξει στο μίσθιο και λόγω 
των δαπανών και των 
εργασιών ανέγερσης, 
ανοικοδόμησης, ανα-
καίνισης, αναμόρφωσης 
και εξωραϊσμού που 
θα πραγματοποιηθούν 
στο μίσθιο, όπως αυτές 
προβλέπονται, περιγρά-
φονται και αναφέρονται 
στην υποβληθείσα και 
κατατεθείσα, από τη μι-
σθώτρια εταιρεία προς 

τον εκμισθωτή Τεχνικής 
Περιγραφής Προτεινό-
μενων Έργων – Ανάλυ-
σης Κόστους – Χρονο-
διάγραμμα Επένδυσης 
κατά τη διενέργεια του 
Δημοσίου Πλειοδοτικού 
Διαγωνισμού με αριθμό 
Διακήρυξης 18/29- 07-
2021/ΜΤΑ. 3

Εξουσιοδοτούμε τον Γε-
νικό Διευθυντή του Με-
τοχικού Ταμείου Αεροπο-
ρίας για την υπογραφή 
της σύμβασης και όλες 
τις περαιτέρω ενέργειες 
για την υλοποίησή της, 
σύμφωνα με την κείμενη 
νομοθεσία»

Θόδωρος Μουριάδης: 
Σημαντική εξέλιξη για 
την ανάπτυξη της Κα-
βάλας

Ως μια σημαντική εξέλι-
ξη για την ανάπτυξη της 
Καβάλας, η οποία πλέον 
θα μπορεί να παίζει πρω-
ταγωνιστικό ρόλο και σε 
άλλους τομείς της οικο-
νομικής δραστηριότη-
τας, εκτός από την του-
ριστική, χαρακτηρίζει με 
δήλωση του τη συμφω-
νία παραχώρησης του 
αεροδρομίου του Αμυ-
γδαλεώνα στην Egnatia 
Aviation, ο Δήμαρχος 
Καβάλας.

Ο Θόδωρος Μουριάδης 
κάνει λόγο για το έντονο 
ενδιαφέρον που επέδει-
ξε ο Υπουργός Εθνικής 
Άμυνας Νίκος Παναγιω-
τόπουλος για την υπό-
θεση και αναφέρθηκε 
και στη δημιουργία νέων 
θέσεων εργασίας που θα 
προκύψουν.

Η δήλωση του Δημάρ-
χου Καβάλας αναφέρει 
σχετικά: «Η συμφωνία 
ανάμεσα στο Υπουργείο 
Εθνικής Άμυνας και την 
Egnatia Aviation για την 
αξιοποίηση του παλιού 
στρατιωτικού αεροδρο-
μίου Αμυγδαλεώνα, απο-
τελεί αναμφίβολα μια 
πολύ σημαντική εξέλιξη 
για την ανάπτυξη της ευ-
ρύτερης περιοχής.

Η ολοκλήρωση της δια-
γωνιστικής διαδικασίας 
εκμίσθωσης του συγκε-
κριμένου χώρου, μετά το 
έντονο ενδιαφέρον που 
επέδειξε την προηγούμε-
νη περίοδο ο Υπουργός 
Εθνικής Άμυνας, Νίκος 
Παναγιωτόπουλος, και 
η κατασκευή κτηριακών 
εγκαταστάσεων από την 
εν λόγω εταιρία, θα οδη-
γήσουν στην άμεση δη-
μιουργία νέων θέσεων 
εργασίας.

Με τη συστηματική εκ-
μετάλλευση των υπο-
δομών που διαθέτει η 
περιοχή μας, μπορούμε, 
πέρα από τον τουρισμό, 
να πρωταγωνιστήσουμε 
και σε άλλους τομείς της 
οικονομικής δραστηριό-
τητας και να εντάξουμε 
τον Δήμο Καβάλας στον 
ευρωπαϊκό χάρτη της εκ-
παίδευσης πιλότων».

Μακάριος Λαζαρίδης: 
Σημαντική εξέλιξη η 
απόφαση εκμίσθωσης 
του παλαιού αερο-
δρομίου του Αμυγδα-
λεώνα στην Egnatia 
Aviation

Ο Βουλευτής ΠΕ Καβά-
λας της Νέας Δημοκρατί-
ας, Μακάριος Λαζαρίδης, 
για την απόφαση εκμί-
σθωσης στην Egnatia 
Aviation ΕΠΕ του χώρου 
του αεροδρομίου του 
Αμυγδαλεώνα, έκανε την 
εξής δήλωση:

«Με μεγάλη ικανοποίη-
ση πληροφορήθηκα την 
ανάρτηση στη Διαύγεια 
της απόφασης κατακύ-
ρωσης του διαγωνισμού 
εκμίσθωσης του χώρου 
του παλαιού αεροδρο-
μίου του Αμυγδαλεώνα 
στην εταιρία Egnatia 
Aviation, μια από τις με-
γαλύτερες εταιρίες εκ-
παίδευσης πιλότων στην 
Ευρώπη.

Πρόκειται για μια εκκρε-
μότητα δέκα και πλέον 
ετών, που τελικά είχε την 
καλύτερη δυνατή εξέλι-
ξη, ιδιαίτερα σημαντική 
για τον τόπο μας. Αφορά 
την αξιοποίηση του εν 
λόγω χώρου, με μια με-
γάλη επένδυση πολλών 
εκατομμυρίων ευρώ, 
που θα δημιουργήσει δε-
κάδες, καλά αμειβόμενες 
θέσεις εργασίας στην πε-
ριοχή.

Το συγκεκριμένο ζήτημα 
ήταν από τις βασικές μου 
προεκλογικές δεσμεύ-
σεις και είμαι ευτυχής 
που υλοποιείται από την 
Κυβέρνηση του Κυριάκου 
Μητσοτάκη. Συνεχίζουμε 
να βρισκόμαστε κοντά 
στους πολίτες, βελτιώ-
νοντας καθημερινά την 
ποιότητα ζωής τους και 
κτίζοντας τις βάσεις για 
ένα καλύτερο “αύριο”».
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ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ
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ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

Είναι χαρακτηριστικό ότι 39 περιοχές κατα-
γράφουν διψήφιο αριθμό κρουσμάτων.

Αιτωλοακαρνανία 12
Αργολίδα      17
Αρκαδία     13
Αχαΐα 77
Βοιωτία  22
Δράμα    15
Έβρος       29
Εύβοια     45
Ζάκυνθος  24
Ηλεία    16
Ημαθία  24
Θήρα        10
Ιωάννινα        19
Καβάλα      16
Κέρκυρα           38
Κιλκίς 10
Κοζάνη      31
Κορινθία    44
Κως     15
Λακωνία      12
Λάρισα   64
Λασίθι     19
Λευκάδα   10
Μαγνησία  14
Μεσσηνία     27
Μύκονος       27
Νάξος    14
Ξάνθη       12
Πάρος      23
Πέλλα    17
Πιερία         22
Πρέβεζα   13
Ρέθυμνο     46
Ρόδος  91
Τρίκαλα    11
Φθιώτιδα       25
Φλώρινα  19
Χαλκιδική      35
Χίος 13

Σε 39 περιοχές 
διψήφια τα 
κρούσματα 
κορωνοϊου στην 
χώρα
Ανησυχία για το 
φθινόπωρο

Στο επίκεντρο της πανδημίας του 
κορονοϊού παραμένει η Αττική, 
όπου εντοπίστηκαν 948 κρούσματα 
από τα συνολικά 2.760 που 
ανακοίνωσε ο ΕΟΔΥ.
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ



ΜΑΡΜΑΡΑ

ΨΥΚΤΙΚΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY



ΔΕΥΤΕΡΑ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης	Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)	
3:30	 Engine	Power
4:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
5:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΕΤΑΡΤΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Engine	Power	(Ε)
4:30	 Εξελίξεις	(Ε)
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 ENA	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Πάμε	Διακοπές
23:00	 Εξελίξεις
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΕΜΠΤΗ	
1:30	 Αναλυτής	(Ε)
3:30	 Ελληνική	Ταινία	
5:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ιστορικά	Γεγονότα	
23:00	 Για	μία	ομορφότερη	Ζωή
0:00	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ	
2:00	 Αναλυτής	(Ε)
4:00	 Imam	Baildi	(Ε)
5:00	 Hellenic	Dna	(Ε)	
6:00	 Εδώ	Είμαστε	
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	Απλά
18:30	 Μαζί
19:30	 Ena	Live	News	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Ένα	με	τη	Γη
23:30	 Imam	Baildi
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΣΑΒΒΑΤΟ	
1:30	 Πάμε	Τσάρκα
2:30	 Όλο	Υγεία
3:30	 Άνθρωποι	(Ε)
4:00	 Πυξίδα	
5:00	 Imam	Baildi	(Ε)
6:00	 Εξ	Ιστορώ
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι	Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι	Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΚΥΡΙΑΚΗ	
0:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
1:30	 Hellenic	Dna
2:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
4:30	 ENA	Sport	(Ε)	
6:30	 Άνθρωποι	(Ε)
7:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
8:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Engine	Power
15:00	 Ένα	με	τη	Γη
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Ένα	Τραγούδι	ακόμα
18:30	 Imam	Baildi	(Ε)
19:30	 Αυτόπτης	Μάρτυρας	(Ε)
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ena	Sport
23:30	 Ιστορικά	Γεγονότα	(Ε)

info@enachannel.gr18 ΑΝΑΛΥΤΗΣMEDIA

ΔΕΥΤΕΡΑ	–	ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ	–	ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00 Real Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr
2510. 231033

www.enaradio.gr
2510. 832555

Πολυκοσμία από 
συναδέλφους στα 
εμβολιαστικά κέ-
ντρα της Καβάλας.

Ξεκίνησαν τα εξω-
τερικά γυρίσματα 
για τις εκπομπές 
λίγο πριν το τέλος 
της σεζόν...

Σε λίγο ξεκινούν 
και οι άδειες (αν 
και μερικών έχουν 
ξεκινήσει ήδη...)

Γεμίσαμε status 
με τις "ανωμαλί-
ες" του καιρού από 
μερικούς συναδέλ-
φους..

Είχαμε την τιμητι-
κή μας πάντως τα 
μέσα στην επίσκε-
ψη της ΠτΔ. Πάλι 
καλά που τραβήξα-
με έστω τρία πλάνα 
κατά την διάρκεια 
των εγκαινίων της 
Μεγάλης Λέσχης 
που το Κρατικό Κα-

νάλι την έχει ήδη 
ξεχάσει!

Δημοτικός σύμβου-
λος "κατακεραυ-
νώνει" συνάδελφο 
μέσω αναρτήσεων, 
αλλά και εκείνος 
δεν σταματάει να 
τον... κατηγορεί για 
τα πάντα βρε παιδί 
μου!

Τα λέμε σύντομα με 
περισσότερες «πι-
κάντικες» ειδήσεις.

Δευτέρα 20 Δεκεμβρίου 2021

Τα Νέα των… Media!
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Πέμπτη 23 Δεκεμβρίου η πληρωμή αποζημιώσεων παγετού, 
υπογραφή Σκυλακάκη για 30 εκατ.

Με μια πληρωμή λίγο 
πάνω από 50 εκατ. 
ευρώ, η οποία δρομο-
λογείται για την Πέμπτη 
23 Δεκεμβρίου, ο ΕΛΓΑ 
θεωρεί ότι «κλείνει» για 

το 2021 τις υποχρεώ-
σεις του απέναντι στους 
αγρότες σχετικά με τον 
παγετό της άνοιξης.

Ωστόσο, τόσο από τα δεδο-

μένα των εκτιμήσεων στα 
κατά τόπους υποκαταστή-
ματα όσο και από τις κατά 
καιρούς δεσμεύσεις των 
αρμοδίων προκύπτει ένα 
ποσό πάνω από 70 εκατ. 
ευρώ για την εξόφληση του 
συνόλου των παραγωγών.

Σημειώνεται ότι δεν εί-
ναι βέβαιο το κατά πόσο 
οι παραγωγοί που πήραν 
τελευταίοι προκαταβολές 
για τη ζημιές του παγετού, 
στην πληρωμή δηλαδή που 
πιστώθηκε την προηγούμε-
νη εβδομάδα, όπως είναι 
οι αμυγδαλοπαραγωγοί ή 
οι παραγωγοί βερίκοκων 
στη Θεσσαλία, ότι θα δουν 
ποσά να πιστώνονται στους 
λογαριασμούς τους στην 
επερχόμενη πληρωμή.

Το ρεπορτάζ έρχεται να 
επιβεβαιώσει τις ανησυχί-
ες αρκετών συντελεστών 
της παραγωγής, που περι-

στρέφονται γύρω από τη 
δυνατότητα του ΕΛΓΑ να 
διεκπεραιώσει τη διαδικα-
σία -όπως πολλάκις είχε 
ανακοινωθεί – πριν την 
αλλαγή του έτους. Κι αυτό 
γιατί τα ποσά που φέρεται 
να έχει δεσμεύσει ο ΕΛΓΑ 
για την επερχόμενη πλη-
ρωμή, αφορούν ζημιές που 
έγιναν καθ’ όλη τη διάρκεια 
της χρονιάς μέχρι και το 
περασμένο καλοκαίρι, τις 
οποίες η διοίκηση του ΕΛΓΑ 
δεν έχει ακουμπήσει μέχρι 
σήμερα. Πάντως, οι πλη-
ροφορίες που ήθελαν την 
προηγούμενη εβδομάδα τα 
ταμεία του ΕΛΓΑ να είναι 
μάλλον άδεια, επιβεβαιώ-
νονται από τη σπουδή να 
μεταφερθούν στον φορέα 
με υπογραφή Σκυλακάκη, 
περίπου 30 εκατ. ευρώ από 
τον κρατικό προϋπολογι-
σμό το πρωί της Τετάρτης 
15 Δεκεμβρίου, εν αναμονή 
της επερχόμενης καταβο-

λής αποζημειώσεων. 

σε κίνδυνο την υγεία τόσο 
των υποψηφίων Νέων Γε-
ωργών και των εργαζο-
μένων σε αυτά, αλλά και 
γενικότερα του κοινωνικού 
συνόλου της Χώρας μας».

Όπως μεταφέρουν στην 
Agrenda στελέχη του φο-
ρέα, ο ΕΛΓΑ εκτιμά πως 
μόνη εκκρεμότητα μετά 
και την πληρωμή της 23ης 
Δεκεμβρίου θα είναι ένα 
ποσοστό μόλις 10% των 
παραγωγών που ζημιώθη-
καν από τους ανοιξιάτικους 
παγετούς και «δικαιούνται 
αποζημίωση» - όπως  τονί-
ζουν- την οποία και θα λά-
βουν στην πληρωμή που θα 
γίνει τον Ιανουάριο. Να ση-
μειωθεί ότι σε αυτούς δεν 
περιλαμβάνονται οι παρα-
γωγοί κερασιών σε ορεινές 
περιοχές, των οποίων το 
ενδεχόμενο να πληρωθούν 

ακροβατεί μεταξύ του απί-
θανου και της υπόσχεσης 
να βρεθεί άλλος τρόπος 
αποζημίωσης.

Υπό αυτή την έννοια, πράγ-
ματι η τελευταία πληρωμή 
του ΕΛΓΑ, θυμίζει ρουλέτα. 
Όπου κάτσει η μπίλια, εκεί 
θα γίνει μια μικρή πληρω-
μή, που σε καμία περίπτω-
ση δεν ανταποκρίνεται στις 
προσδοκίες που καλλιέργη-
σαν οι πολιτικοί ιθύνοντες 
του ΕΛΓΑ και της Βάθη 
τους προηγούμενους μή-
νες. Για τους υπόλοιπους, 
ίσως σταθούν πιο τυχεροί 
στην πληρωμή του Ιανουα-
ρίου, με βασική προϋπόθε-
ση να μπουν λεφτά στους 
λογαριασμούς τους από το 
λαχείο του τσεκ, αφού θα 
πρέπει να έχουν πληρώσει 
μέχρι τότε τις εισφορές 
τους στον οργανισμό απο-
ζημιώσεων.

Χωρίς εξαγγελίες για καίρια ζητήματα αγροτών ο Λιβανός 
στη Βουλή
Σε ένα μάζεμα των ήδη 
γνωστών μέτρων που 
ξεκλειδώνει ο προϋπο-
λογισμός μεταβατικής 
περιόδου της ΚΑΠ και οι 
πόροι του Ταμείου Ανά-
καμψης περιόρισε την 
παρέμβασή του στη Βου-
λή ο υπουργούς Σπήλιος 
Λιβανός, στο πλαίσιο 
της συζήτησης για τον 
κρατικό προϋπολογισμό 
του 2022.

Στην ομιλία του υπουργού 
δεν βρίσκεται καμία απά-
ντηση στα καίρια προβλή-
ματα που προβάλει τον τε-
λευταίο καιρό ο αγροτικός 
κόσμος και πλέον αναμένε-
ται με ενδιαφέρον η τοπο-
θέτηση του πρωθυπουργού 
Κυριάκου Μητσοτάκη το 
προσεχές Σάββατο 18 Δε-
κεμβρίου προκειμένου να 
φανεί το βάθος της κυβερ-
νητικής παρέμβασης στο 
δυσβάσταχτο κόστος ρεύ-
ματος που παραλύει τους 
αγρότες.

Αναλυτικά η ανακοίνωση 
Λιβανού μετά την τοποθέ-
τησή του στη Βουλή:

 Σε δύο άξονες θα κινηθεί η 
αγροτική πολιτική στο νέο 
έτος. Όπως είπε ο υπουρ-
γός Αγροτικής Ανάπτυξης 
και Τροφίμων κ. Σπήλιος 
Λιβανός στην ομιλία του 
στη Βουλή για τον προϋπο-
λογισμό του 2022, με στο-
χευμένα μέτρα το ΥπΑΑΤ 
θα στηρίξει πολιτικές που 

οδηγούν στην ανάπτυξη 
της αγροτικής οικονομίας 
και στην ενίσχυση της κοι-
νωνικής συνοχής.

«Προχωράμε σε τομές δη-
μιουργώντας το υπόβαθρο 
για να αναπτυχθεί σε στέ-
ρεα θεμέλια η ελληνική 
αγροτική οικονομία. Πα-
ράλληλα, όμως, με στο-
χευμένα μέτρα ενισχύουμε 
την κοινωνική συνοχή, επι-
χειρώντας να απαλύνουμε 
τόσο τις συνέπειες της παν-
δημίας όσο και της ενεργει-
ακής κρίσης», τόνισε χαρα-
κτηριστικά.

 Ο κ. Λιβανός επισήμανε ότι 
οι διεθνείς συνθήκες με την 
πανδημία, την κλιματική και 
την ενεργειακή κρίση δη-
μιουργούν προϋποθέσεις 
για την τέλεια καταιγίδα, 
ωστόσο η κυβέρνηση οδη-
γεί τη χώρα με ασφάλεια 
και σταθερό χέρι. «Αυτήν 
ακριβώς τη σταθερότητα 
επιδεικνύουμε και στον 
πρωτογενή τομέα, που 
αποτελεί κυρίαρχη προτε-
ραιότητα της Κυβέρνησης 
και ατμομηχανή ανάπτυξης 
για τη χώρα. Διαμορφώ-
νουμε επιτέλους μια Εθνική 
Στρατηγική για τον αγρο-
τικό τομέα», σημείωσε και 
ανέφερε ενδεικτικά μέτρα 
για τα οποία ελήφθησαν 
το τελευταίο διάστημα με 
στόχο την στήριξη των πα-
ραγωγών: 

     Καταβλήθηκε για τη στή-

ριξη των παραγώγων από 
τις συνέπειες της πανδημί-
ας και των φυσικών κατα-
στροφών ποσό που αγγίζει 
τα 900 εκ. €. 
     Ανεστάλη η καταβο-
λή χρεώσεων Υπηρεσιών 
Κοινής Ωφέλειας για τις 
αγροτικές επιχειρήσεις με 
μεσαία τάση 
     Εφαρμόζεται από το 
2022, για πρώτη φορά 
μετά το 2016, η επιστροφή 
του ειδικού φόρου κατανά-
λωσης στο πετρέλαιο  
Ο σχεδιασμός του ΥπΑΑΤ 
για το μέλλον δίνει έμφα-
ση και στην κτηνοτροφία, 
«έναν από τους σημαντι-
κότερους κλάδους του 
πρωτογενούς τομέα που 
βάλλεται εντονότατα από 
τη διπλή κρίση. Της δίνου-
με νέα ώθηση, στηρίζοντας 
στην πράξη τους κτηνο-
τρόφους. Γι΄ αυτό και υλο-
ποιούμε ένα συνολικότερο 
πλαίσιο παρεμβάσεων, με 
εμβληματικότερες»: 

     τη μείωση του ΦΠΑ στις 
ζωοτροφές στο 6% από 
13%, 
     τη ψήφιση του ν. 
4859/2021, για την ίδρυ-
ση, τον εκσυγχρονισμό και 
τη λειτουργία των κτηνο-
τροφικών εγκαταστάσεων, 
ξεπερνώντας χρόνια προ-
βλήματα και αγκυλώσεις 
του παρελθόντος, και 
     τη σύσταση ομάδας ερ-
γασίας για τη χάραξη της 
Εθνικής Στρατηγικής για 
την Κτηνοτροφία, ώστε να 

δώσουμε μια λύση στο ζή-
τημα των τιμών των  ζωο-
τροφών.
 
Λάβαμε, όμως, και άλλες 
νομοθετικές πρωτοβουλίες:

     Ψηφίστηκε, ο νόμος 
4792/2021 για  τις αθέ-
μιτες εμπορικές πρακτικές 
στον γεωργικό τομέα,  δια-
σφαλίζοντας την πληρωμή 
των παραγωγών σε 30 μέ-
ρες για τα ευπαθή προϊόντα 
και σε 60 μέρες για τα υπό-
λοιπα γεωργικά προϊόντα.
     Δώσαμε λύση κατά το 
χρονικό διάστημα της παν-
δημίας στη διαδικασία με-
τάκλησης πολιτών τρίτων 
χωρών που επιθυμούν να 
έλθουν ως εργάτες γης, 
προκειμένου οι παραγωγοί 
μας να καλύψουν τις αυξη-
μένες ανάγκες σε εργατικά 
χέρια.
     Δώσαμε τη δυνατότη-
τα στους αγρότες να πα-
ράγουν από Ανανεώσιμες 
Πηγές Ενέργειας ρεύμα για 
ίδια χρήση έως 500 ΚW 
αντί 100ΚW που ήταν το 
όριο.

Ο κ. Λιβανός χαρακτήρισε 
το 2021 χρονιά ορόσημο 
για τον πρωτογενή τομέα 
της χώρας μας καθώς: 

Πρώτον, έκλεισε ο κύκλος 
διαπραγματεύσεων σε ευ-
ρωπαϊκό επίπεδο για τη 
νέα ΚΑΠ ύψους 19,3 δις 
ευρώ και μέχρι το τέλος 
του έτους θα κατατεθεί το 

Εθνικό Στρατηγικό Σχέδιο. 

Δεύτερον, οριστικοποιήθη-
κε το Ταμείο Ανάκαμψης,  
μέσω αυτού ενεργοποιού-
νται για τον αγροτικό το-
μέα τουλάχιστον 2 δισ. € 
τα οποία θα δοθούν για να 
ενισχύσουν:

     την καινοτομία, την 
πράσινη μετάβαση και τον 
εκσυγχρονισμό του πρωτο-
γενούς τομέα, 
     την αναδιάρθρωση καλ-
λιεργειών,
     τη γενετική βελτίωση 
ζώων, 
     τις υδατοκαλλιέργειες, 
     τον Ψηφιακό Μετασχη-
ματισμό του Αγροδιατροφι-
κού τομέα.

Σε ό,τι αφορά στην κατεύ-
θυνση των 2 δις της μετα-

βατικής περιόδου 2021-
2022 της ΚΑΠ, ο κ. Λιβανός 
ανέφερε: 

     420 εκατ. για τους νέους 
αγρότες 
     490 εκατ. για τους βιο-
καλλιεργητές και εκτροφείς 
     180 εκατ. για τα σχέδια 
βελτίωσης 
     43 εκατ.  για την Αγροτι-
κή Οδοποιΐα. 
     40 εκατ. για τα μικρά 
αρδευτικά έργα 
     45 εκατ. για την  ενί-
σχυση της ποιότητας στην 
παραγωγή 
     150 εκατ. για την Απονι-
τροποίηση των εδαφών 
     90 εκατ. για τη Δάσωση 
Γεωργικών Γαιών 
     45 εκατ. για την Ευζωία 
Ζώων 
     80 εκατ. για τους γεωρ-
γικούς συμβούλους



ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΚΤΕΛ Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ
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Στο προηγούμενο άρ-
θρο μας είδαμε ένα 
μέρος από τα σημεία 

εκείνα που θα πρέπει να 
γνωρίζουμε για να ανα-
πτύξουμε και να βελτι-
ώσουμε την στρατηγική 
Marketing που θα πρέπει 
να ακολουθήσουμε.  Ποια 
είναι όμως τα υπόλοιπα;
1. Ποικιλία: Μπορεί 
να μας φαίνεται παράξε-
νο αλλά όμως δεν είναι.  
Το μόνο σίγουρο είναι 
ότι, όταν χρησιμοποιού-
με μεμονωμένα «όπλα», 
δηλαδή της τακτικές που 
θα χρησιμοποιήσουμε για 
να διαφημιστούμε, δεν 
θα έχουμε την ίδια απο-
τελεσματικότητα, όταν 
τις χρησιμοποιούμε μόνες 
τους.  Πρέπει να έχουμε 
κατά νου και το μόνο που 
πρέπει να κάνουμε, είναι 
να δημιουργήσουμε τον 
σωστό συνδυασμό διαφη-
μιστικών μέσων, που δια-
θέτουμε, ανάλογα με την 
αγορά «στόχο».
2. Διαδοχ ικότητα : 
Τα πραγματικά κέρδη, δεν 
έρχονται ύστερα μόνο 
από  την κάθε μεμονωμέ-
νη  πώληση, αλλά ύστε-
ρα από την επαναληπτική 
πώληση.
3. Μέτρηση: Πρέ-
πει να τεστάρουμε και να 
μετράμε συνέχεια τα απο-
τελέσματα των «όπλων» 
μας. Πρέπει να ξέρουμε 
ποια όπλα χτυπούν διάνα 
και ποια χάνουν το στόχο 
τους.
4. On line: Οι εξε-
λίξεις σε θέματα αγοράς, 
πωλήσεων, και διαφημί-
σεων, όχι μόνο σε δια-
προσωπικό επίπεδο αλλά 
πλέον και διαδικτυακά.  Οι 
τάσεις στο marketing αλ-
λάζουν συνεχώς και σή-
μερα πλέον το marketing  
γίνεται περισσότερο δι-
αδικτυακά. Οι τάσεις της 
αγοράς δείχνουν ότι όλο 
και περισσότεροι κατα-
ναλωτές, χρησιμοποιούν 
το διαδίκτυο καθημερινά 
για τις αγορές τους.  Ένας 
«έξυπνος» τρόπος να το 
πετύχουμε αυτό είναι να 
κάνουμε διαφημίσεις, είτε 
“on-line” είτε “off-line”, ή 
να δημιουργήσετε μια σε-
λίδα στο Facebook, είτε 

μέσω email και ηλεκτρονι-
κών Newsletter.
5. Σ υ γ κ α τ ά θ ε σ η : 
Ένα σημαντικό βήμα για 
την μετέπειτα μετατροπή 
των επισκεπτών της ιστο-
σελίδα μας  σε πελάτες 
της επιχείρησής  μας, είναι 
η συγκατάθεση. Πρέπει να 
«κερδίσετε» την συγκα-
τάθεση των πελατών σας 
για να παραλαμβάνουν το 
υλικό marketing. Με αυτό 
τον τρόπο εφαρμόζεται τις 
τεχνικές του marketing σε 
αυτούς που πραγματικά 
ενδιαφέρονται. 

Καθημερινά οι άνθρωποι 
παίρνουν χιλιάδες πληρο-
φορίες, από όλα τα μέσα 
διαφημιστικής προβολής, 

ενώ ταυτόχρονα επίσης 
δέχονται εκατοντάδες 
διαφημιστικά μηνύματα, 
που πρέπει να απαντή-
σουν, ή να κάνουν  like κ.α.
Λογικό δε είναι, ο εγκέ-
φαλός μας να μην μπορεί 
να αφομοιώσει και να συ-
γκρατήσει όλα αυτά τα μη-
νύματα τα οποία δέχεται. 
Γι’ αυτό και οι περισσότε-
ροι άνθρωποι  κρατάμε ότι 
μας έκανε εντύπωση και 
απορρίπτουμε ότι μας φαί-
νεται περιττό και άχρηστο.
Έρευνες έχουν αποδείξει 
ότι ο ανθρώπινος εγκέ-
φαλος μπορεί να συγκρα-
τήσει μέχρι και  εφτά ( 7 
) ομοειδείς πληροφορίες.  
Πρέπει να τους πείσουμε 
λοιπόν για το προϊόν το 

οποίο έχουμε και να τους 
ωθήσουμε να αγοράσουν 
από εμάς. Στόχος μας είναι 
να δουν το προϊόν μας, ως 
την μοναδική αξιόπιστη 
λύση και λογική επιλογή 
για να λύσουν το πρόβλη-
μά τους και να ικανοποιή-
σουν την ανάγκη τους.
Μία πετυχημένη «συντα-
γή» - «στρατηγική» του 
Marketing είναι να που-
λήσουμε στους ήδη υπάρ-
χοντες πελάτες. Αυτό το 
πετυχαίνουμε γιατί όλοι οι 
άνθρωποι διακατέχονται 
από ορισμένα θέλω, όπως:
1. Να ικανοποιή-
σουν μια παρόρμηση,
2. Να προσελκύ-
σουν το αντίθετο φύλλο,
3. Να αισθάνονται 

ανώτεροι από τους άλ-
λους,
4. Για να αυξήσουν 
την ψυχαγωγία τους,
5. Για να αυξήσουν 
την διασκέδασή τους,
6. Για να προσελκύ-
σουν τα μπράβο,
7. Για να προστατεύ-
σουν την φήμη τους,
8. Για να γίνουν δη-
μοφιλής
9. Για να αισθάνο-
νται ανώτεροι από τους 
άλλους
10. Για να αφήσουν 
μια κληρονομιά
11. Για να βγάλουν 
περισσότερα λεφτά 
12. Για να ….. ικανο-
ποιήσουν και άλλες πολ-
λές επιθυμίες!!!!
Οι νέοι καταναλωτές που 
διαμορφώνονται από τις 
μεταβολές του γενικό-
τερου περιβάλλοντος, 
αναζητούν ολοένα και 
μεγαλύτερη ποιότητα και 
καλύτερη εξυπηρέτηση, 
καθώς και προσωποποιη-
μένες υπηρεσίες και προ-
ϊόντα. Εστιάζουν λιγότερο 
στις διαφοροποιήσεις των 
προϊόντων, ενώ δείχνουν 
και πολύ λιγότερη προσή-
λωση σε μάρκες και εμπο-
ρικά σήματα. Μπορούν να 
λαμβάνουν εκτεταμένη 
πληροφόρηση για κάποιο 
προϊόν από το διαδίκτυο κι 
άλλες πηγές, γεγονός που 
τους καθιστά «εξυπνότε-
ρους» κι «αποδοτικότε-
ρους» στις καταναλωτικές 

τους επιλογές. Παρουσιά-
ζουν δηλαδή ευαισθησία 
αναφορικά με τη σχέση τι-
μής - αξίας προϊόντων και 
υπηρεσιών.
Η στρατηγική και τα εργα-
λεία του marketing είναι 
ο μοναδικός τρόπος που 
διαθέτουν οι επιχειρήσεις 
για άμεση κι αποτελε-
σματική προσαρμογή στις 
νέες συνθήκες. Μάλιστα 
η άσκηση πρακτικών και 
στρατηγικών marketing 
μέσω του διαδικτύου, 
επιταχύνει και διευκολύ-
νει τις διαδικασίες αυτές. 
Μέσω του διαδικτύου, των 
ιστοσελίδων και των ηλε-
κτρονικών καταστημάτων, 
οι επιχειρήσεις είναι σε 
θέση να έρχονται συχνά 
κι άμεσα σε επαφή με το 
καταναλωτικό κοινό. Πα-
ρακολουθούν, έτσι,  τις 
αλλαγές και τις μεταβο-
λές στις ανάγκες και στις 
επιθυμίες τους. Ιδιαίτερα, 
μέσα από τις τεχνολογίες 
που προσφέρει η σημερι-
νή μορφή του Κοινωνικού 
Διαδικτύου επιχειρήσεις 
και οργανισμοί αντλούν 
πολύτιμα στοιχεία για την 
αγοραστική συμπεριφορά 
των καταναλωτών.

Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 
Πανεπιστημίου Δυτικής Ατ-
τικήςz

ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΗ  MARKETING (Μέρος 2ο)
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Κορονοϊός, Περιφέρεια ΑΜ-Θ
Βροχή τα «300αρια» για μη χρήση μάσκας σε καταστήματα
Αναλυτικά τα 
αποτελέσματα των 
ελέγχων της Ελληνικής 
Αστυνομίας την Τρίτη 
7 Δεκεμβρίου 2021 
για την εφαρμογή των 
μέτρων περιορισμού 
της διασποράς του 
κορονοϊού Covid-19

Εντατικοί έλεγχοι 
π ρ αγ μ α τ ο π ο ι ο ύ ν τ α ι 
σε όλη τη χώρα από 
τις Υπηρεσίες της 
Ελληνικής Αστυνομίας 
για την εφαρμογή των 
μέτρων αποφυγής 
και περιορισμού της 
διάδοσης του κορωνοϊού.

Την Τετάρτη 
15 Δεκεμβρίου 
πραγματοπο ιήθηκαν 
σε όλη την επικράτεια 
68.369 έλεγχοι, από 
τους οποίους οι 31.718 
στο Διεθνή Αερολιμένα 
Αθηνών «Ελευθέριος 
Βενιζέλος».

Βεβαιώθηκαν συνολικά 
264 παραβάσεις και 
πραγματοπο ιήθηκαν 
2 συλλήψεις, ως 
ακολούθως:

116 παραβάσεις για 
μη χρήση μάσκας κ.λπ. 

συναφείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 101 
πρόστιμα των 300 ευρώ 
και 15 των 150 ευρώ, ως 
ακολούθως:

• 33 στη Θεσσαλονίκη,
• 17 στην Ήπειρο,
• 14 στη Θεσσαλία,
• 12 στη Δυτική 

Ελλάδα,
• 9 στην Κεντρική 

Μακεδονία,
• 8 στην Πελοπόννησο,
• 5 στο Βόρειο Αιγαίο,

• 5 στην Ανατολική 
Μακεδονία και 
Θράκη,

• 4 στη Δυτική 
Μακεδονία,

• 4 στο Νότιο Αιγαίο,
• 3 στη Στερεά Ελλάδα 

και
• 2 στα Ιόνια Νησιά.

Από την έναρξη 
εφαρμογής των νέων 
μέτρων (7 Νοεμβρίου 
2020), έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 78.097 
ομοειδείς παραβάσεις 
και επιβλήθηκαν 74.704 
διοικητικά πρόστιμα των 
300 ευρώ και 3.393 των 
150 ευρώ.

Στην Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη,

– 4 παραβάσεις σε 
καταστήματα, για μη 
ανάρτηση πινακίδας 
μέγιστου επιτρεπόμενου 
αριθμού ατόμων
– 10 παραβάσεις των 
300 ευρώ, για μη χρήση 
μάσκας, από πελάτες  
καταστημάτων.
Από την έναρξη 
εφαρμογής των νέων 
μέτρων (7 Νοεμβρίου 
2020) έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 26.592 
ομοειδείς παραβάσεις 
και έχουν συλληφθεί 

2.773 άτομα.

– Τέλος, βεβαιώθηκαν 
5 παραβάσεις για 
μη συμπλήρωση της 
ηλεκτρονικής φόρμας 
PLF (Passenger Loca-
tor Form) από ταξιδιώτη. 
Από την έναρξη 
εφαρμογής των νέων 
μέτρων (7 Νοεμβρίου 
2020) έχουν βεβαιωθεί 
συνολικά 504 ομοειδείς 
παραβάσεις.

Οι έλεγχοι συνεχίζονται 
με αμείωτη ένταση 
για την προστασία της 
δημόσιας υγείας.

Υποδύονται τους μαθητές του 5ου ΓΕΛ Καβάλας και πωλούν 
Χριστουγεννιάτικα ήδη

Ανακοίνωση του δι-
ευθυντή του σχολείου 
Βασίλη Αλειφέρη με 
την οποία τονίζεται 
ότι το όνομα της σχο-
λικής μονάδας χρησι-
μοποιείται παρατύπως

Αλλο έναν ευφάνταστο 
τρόπο βρήκαν ορισμένοι 
για να πουλήσουν 
Χ ρ ι σ τ ο υ γ ε ν ν ι ά τ ι κ α 
ήδη και κερδίσουν 
χρήματα, στην Καβάλα. 
Όπως προκύπτει 
από την ανακοίνωση 
του διευθυντή του 
5ου Γενικού Λυκείου 
Καβάλας Βασίλη 

Αλειφέρη, το τελευταίο 
διάστημα ορισμένοι 
χτυπούν πόρτες 
σπιτιών και προωθούν 
Χ ρ ι σ τ ο υ γ ε ν ν ι ά τ ι κ ε ς 
κάρτες και άλλα 
αντικείμενα υποδυόμενοι 
τους μαθητές του εν 
λόγω σχολείου. Οι 
κινήσεις αυτές έγιναν 
γνωστές στη διεύθυνση 
της σχολικής μονάδας 
που έσπευσε να τις κάνει 
γνωστές σε όλους και να 
τονίσει ότι το όνομα του 
σχολείου χρησιμοποιείται 
παρατύπως.

Η ανακοίνωση αναφέρει 
σχετικά: «Κατόπιν 

αναφορών ότι μαθητές 
του 5ου Γενικού Λυκείου 
Καβάλας περνούν από 
σπίτια και πωλούν 
Χ ρ ι σ τ ο υ γ ε ν ν ι ά τ ι κ ε ς 
κάρτες και άλλα 
αντικείμενα, η Διεύθυνση, 
οι εκπαιδευτικοί, και οι 
μαθητές του 5ου ΓΕΛ 
ενημερώνουν ότι καμία 
τέτοια ενέργεια δεν 
πραγματοποιείται από 
μαθητές του σχολείου 
μας και παρατύπως 
χρησιμοποιείται το 
όνομα του σχολείου με 
σκοπό τη πώληση κάθε 
είδους αντικειμένου».

Κομοτηνή
Μαχαιρώθηκε 14χρονος μετά από συμπλοκή

Σύμφωνα με 
πληροφορίες δεν 
έχουν χτυπήσει ζωτικά 
του όργανα

Σκηνές βίας εξελίχθηκαν 
στην πόλη μας σήμερα 
το απόγευμα, με 

αποτέλεσμα ένας 
ανήλικος να οδηγηθεί 
μαχαιρωμένος στο 
Νοσοκομείο!

Σύμφωνα με τις 
πληροφορίες του "Χ" 
ο μαθητής είναι 14ων 

ετών και δέχθηκε 
μαχαιριά ύστερα από 
συμπλοκή. Η υπόθεση 
εξελίχθηκε κοντά στο 
Μουσικό Σχολείο στην 
περιοχή της Εκτενεπόλ. 
Ο λόγος της συμπλοκής 
καθώς κι η ηλικία των 

δραστών παραμένουν 
άγνωστα, ωστόσο οι 
πληροφορίες κάνουν 
λόγο για βίαιη συμπλοκή 
μεταξύ ανηλίκων.

Ο 14χρονος μεταφέρθηκε 
εσπευσμένα στο 
Τμήμα Επειγόντων 
Π ε ρ ι σ τ α τ ι κ ώ ν 
του Νοσοκομείου 
Κομοτηνής, με τραύμα 
από μαχαίρωμα στην 
κοιλιά, ωστόσο το 
τραύμα φαίνεται πως 
δεν είναι βαθύ και δεν 
έχουν χτυπηθεί ζωτικά 
όργανα, με αποτέλεσμα 
να μην υπάρχει κίνδυνος 
για τη ζωή του. Οι ιατροί 
βρίσκονται σε επιφυλακή 
και παρατηρούν συνεχώς 
την πορεία του.

Η Ελληνική Αστυνομία 

ερευνά διεξοδικά το 
περιστατικό, ωστόσο 
μέχρι στιγμής δεν έχει 
γίνει κάποια σύλληψη. 
Θα αξιοποιηθεί κάθε 
δυνατό υλικό για την 
εξιχνίαση της υπόθεσης.

Το θύμα είναι ο γιος 
του παλαίμαχου 
ποδοσφαιριστή του 
Πανθρακικού και 
νυν προπονητή της 
Α λ ε ξ α ν δ ρ ο ύ π ο λ η ς , 
Ζόραν Στοΐνοβιτς. 
Ο Ζόραν Στοΐνοβιτς 
μιλώντας στο proto-
thema.gr, ανέφερε ότι 
ο γιος του και ο φίλος 
του προσπάθησαν να 
προστατέψουν έναν 
συνομήλικο τους, που 
έπεσε θύμα μπούλινγκ 
από δυο νεαρά 
άτομα. Κάθε μέρα τον 

απειλούσαν ότι θα τον 
δείρουν, αναγκάζοντας 
τον να τους δίνει 
χρήματα για να τον 
αφήσουν ήσυχο, λέει ο 
προπονητής.

«Πάνω στη σύρραξη» 
συνεχίζει ο Ζόραν 
Στοΐνοβιτς, «οι δυο 
ανήλικοι έσπασαν τη μύτη 
του φίλου του γιου μου, 
ο οποίος προκειμένου 
να αμυνθεί απάντησε με 
κάποια χτυπήματα. Όταν 
οι δράστες έτρεξαν να 
φύγουν, τότε ο γιος μου 
κατάλαβε ότι τον είχαν 
μαχαιρώσει. Εκ των 
υστέρων μάθαμε ότι ένας 
εκ των δυο έχει παρελθόν 
σε ανάλογα περιστατικά 
και έχει απασχολήσει την 
αστυνομία».
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Την πρώτη εντός έδρας 
ήττα της σεζόν υπέστη 
η ομάδα των Πανθήρων 
Καβάλας, στα πλαίσια 
της 10ης αγωνιστικής 
της Α2’ Εθνικής Κατηγο-
ρίας του μπάσκετ γυναι-
κών, με 58-53 από τον 
Παναθλητικό Συκεών.
Σε ένα παιχνίδι για γερά 
νεύρα όπου οι ομάδες 
πήγαν μαζί στο σκορ από 
το πρώτο μέχρι το τελευ-
ταίο λεπτό και με συνε-
χόμενες εναλλαγές στο 
προβάδισμα, η ομάδα 
της Θεσσαλονίκης κα-
τάφερε να φτάσει στην 
νίκη επιβεβαιώνοντας 
τον τίτλο του φαβορί 

στο φετινό πρωτάθλημα.

Τα δεκάλεπτα: 16-16, 
13-15 (29-31), 15-13 
(44-44), 9-14 (53-58)

ΤΟ ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ
Πάνθηρες Καβάλας 
(Καρατσομπάνης-Δα-
σκαλάρας): Κελεμέ-
νη 16(1), Σπανίδου 2, 
Τζιαμπάζη 3(1), Κεσε-
σίδου 7, Δημητρακού-
δη 7, Μαραγκου 9(1), 
Τασελαρίδου 2, Ιωα-
κειμίδου, Συροπούλου 
5, Ζέκιου, Αργυρού 2.

Παναθλητικός Συκεών 
(Διαβολεμένου-Γιαν-

νάτση): Βαντσιούρη 7, 
Παπαδοπούλου 2, Στα-
μπή 13(2), Τζήμου 6, Κα-
ραμπατζάκη 11, Τράντα 
3, Σύρπα 16, Μπαξεβά-
νου, Σαριδάκη, Σαράντη.

A2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 10Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ
Πάνθηρες Καβάλας-
Παναθλητικός 53-58

ΑΕ Πυλαίας-Παν-
σερραϊκός 67-54

Ά ρ η ς - Ι ε ρ ι σ -
σός ’99 144-60

Η ρ α κ λ ή ς - Α σ π ί ς 
Ξάνθης 74-51

Απόλλων Καλαμαριάς-
ΑΣ Πανόραμα 74-58

Ρεπό: MENT

A2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Παναθλητικός* 18 
(9-0)

2. ΑΕ Πυλαίας* 18 
(9-0)

3. Άρης* 16 (7-2)
4. Ηρακλής 15 (5-5)
5. Πανσερραϊκός* 14 

(5-4)
6. Πάνθηρες Καβάλας* 

14 (5-4)
7. Ασπίς Ξάνθης* 13 

(4-5)
8. Απόλλων Καλαμα-

ριάς* 13 (4-5)
9. ΜΕΝΤ* 10 (1-8)
10. ΑΣ Πανόραμα* 10 

(1-8)
11. Ιερισσός ’99* 9 (0-9)

(*) Έχουν κά-
νει το ρεπό τους

Ήττα στις λεπτομέρειες για τους Πάνθηρες Καβάλας

Δευτέρα 20 Δεκεμβρίου 2021

Δεν τα κατάφερε στην 
Αμαλιάδα η Καβάλα 
BC καθώς στα πλαί-
σια της 11ης αγωνι-
στικής της Α2’ Εθνικής 
Κατηγορίας γνώρισε 
την ήττα με 82-72 από 
τον τοπικό Κόροιβο.
Οι δυο ομάδες πήγαν 
μαζί στο σκορ στο με-

γαλύτερο μέρος του 
παιχνιδιού με τον Κό-
ροιβο να φτάνει τελικά 
στην νίκη στην τέταρτη 
και τελευταία περίοδο.

ΤΑ ΔΕΚΑΛΕΠΤΑ: 23-
20, 16-16 (39-36), 17-16 
(56-52), 26-20 (82-72)

TO ΦΥΛΛΟ ΑΓΩΝΟΣ
Κόροιβος Αμαλιάδας 
(Δελέγκος): Παπαρέ-
γκας 22 (4), Μίτροβιτς 
6 (1), Ναούμης, Ετζιάκα, 
Μαστρογιαννόπουλος 
18 (4), Κάππος 10 (2), 
Μιχαλούτσος 8 (2), Τά-
ταρης 6, Μαστόρος 8 (1), 
Γκαβασιάδης 4, Νάνος.

Καβάλα BC (Πενταζί-
δης): Άρμστεντ 17 (1), 
Μπρουκς, Αμπατζάς 11 
(1), Καψαλός 6, Ζαρ-
καδούλας 6, Ράπτης 4, 
Δρόσος 15, Αγγελάκος 
9 (1), Οκεκουόγεν 4.

A2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – 11Η ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ
Κόροιβος Αμαλιάδας-

Καβάλα BC 82-72

Α.Ο Αγρινίου-Χαρίλα-
ος Τρικούπης 74-84

Πανερυθραϊκός-Οία-
κας Ναυπλίου 103-56

Α.Ο Παγκράτι-
Α.Ο Τρίτων  74-94

Φίλιππος Βέροιας-ΓΣ 
Αμαρουσίου 66-77

Α.Ο Αμύντα-Ψυχι-
κό (19/12 – 15:00)

ΑΣ Καρδίτσα-ΓΣ Ελευ-
θερούπολης ΑΝΑΒΟΛΗ

 
Ρεπό: Δάφνη Δαφνίου

Α2’ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟ-
ΡΙΑ – ΒΑΘΜΟΛΟΓΙΑ

1. Α.Ο Τρίτων (8-3) 18
2. Κόροιβος Αμαλιάδας 

(7-4) 18
3. ΓΣ Αμαρουσίου (6-

5) 17
4. ΑΣ Καρδίτσα*** (8-

0) 16
5. ΓΣ Ελευθερούπο-

λης** (7-2) 16
6. Ψυχικό** (7-2) 16
7. Καβάλα BC* (6-4) 

16
8. Πανερυθραϊκός* (6-

4) 16
9. Α.Ο Αμύντα* (5-5) 

15
10. Φίλιππος Βέροιας* 

(4-6) 14

11. Χαρίλαος Τρικού-
πης** (4-5) 13

12. Α.Ο Αγρινίου* (3-7) 
13

13. Α.Ο Παγκράτι* (3-7) 
13

14. Δάφνη Δαφνίου* 
(0-10) 10

15. Οίακας Ναύπλιου* 
(0-10) 10

(*) Έχουν αγώνα λιγό-
τερο

(**) Έχουν δυο αγώ-
νες λιγότερους

(***) Έχει τρεις αγώ-
νες λιγότερους

«Λύγισε» στο φινάλε η Καβάλα BC

Μετά το μέτριο ξεκίνημα 
και η ομάδα της Καβά-
λας με 3 διαδοχικές νί-
κες έφτασε στο 4-2 και 
πήρε την 3η θέση ανά-
μεσα σε 20 συλλόγους 
που προκρίθηκαν στην 
τελική φάση

Ηεξαιρετική δουλειά που 
γίνεται στις υποδομές πι-
στοποιήθηκε για ακόμα 
μια φορά στον Σκακιστικό 
Όμιλο Καβάλας, που πήρε 
την 3η θέση στο 13ο Πα-
νελλήνιο Πρωτάθλημα 
Παίδων, που διεξήχθη στη 
Θεσσαλονίκη στο ξενοδο-
χείο «Φιλίππειο» από 16 
έως 19 Δεκεμβρίου! Ο ΣΟ 
Καβάλας συνέχισε έτσι το 
επιτυχημένο σερί των δια-
κρίσεων που έχει στις Πα-
νελλήνιες διοργανώσεις 
και παράλληλα εξασφάλισε 
και τη συμμετοχή στην τελι-
κή φάση της διοργάνωσης 
του 2022.

Το ξεκίνημα του ΣΟ Καβά-

λας δεν ήταν καλό μιας και 
στον 3ο γύρο του τουρ-
νουά βρέθηκε να έχει μόλις 
1 νίκη και 2 ήττες. Απ’ εκεί 
και πέρα όμως με 3 δια-
δοχικές νίκες κατάφερε να 
φτάσει στις 4 και να πάρει 
την 3η θέση, μιας και υπε-
ρίσχυσε στις ισοβαθμίες.

Πρωταθλητής της διορ-
γάνωσης, που πραγματο-
ποιήθηκε με τη συμμετοχή 
20 ομάδων απ’ όλη την 
Ελλάδα, πρωταθλήτρια 
αναδείχθηκε η ομάδα του 
Φυσιολάτρη Νίκαιας με 12 
βαθμούς ενώ την 2η θέση 
κατέλαβε η ομάδα του Γα-
λαξία Θεσσαλονίκης με 10 
βαθμούς. Η ομάδα του ΣΟ 
Καβάλας συγκέντρωσε 8 
βαθμούς σε 6 αγώνες κα-
τέκτησε το χάλκινο μετάλ-
λιο με την εξής σύνθεση: 
1) Κούτλας, 2) Μπακιρτζής 
(Καμπερίδης), 3) Θεοδωρί-
δης, 4) Μερκουρόπουλος, 
5) Αποστολακάκη (είχε 6 
νίκες σε 6 αγώνες, 6) Τζίμα.

Σκακιστικός Όμιλος Καβάλας
Χάλκινο μετάλλιο στο Πανελλήνιο πρωτάθλημα παίδων



Οδρόμος προς την λύ-
τρωση της μεταγραφι-
κής περιόδου του Ια-
νουαρίου για τον ΑΟΚ 
συνεχίζεται με τους νε-
αρούς ποδοσφαιριστές 
των «αργοναυτών» να 
γνωρίζουν – και – σή-
μερα την ήττα από τον 
Ολυμπιακό Βόλου.
Η παρουσία των νεα-
ρών ποδοσφαιριστών 
του Νίκου Καραμπιμπέρη 
στο ξεκίνημα του αγώνα 

ήταν παραπάνω από ικα-
νοποιητική καθώς κατά-
φεραν να απομακρύνουν 
κάθε κίνδυνο που δημι-
ουργήθηκε στα πρώτα 
20 λεπτά του αγώνα, 
μέχρι που ο Μαρκοπου-
λιώτης με κεφαλιά μετά 
από κόρνερ κατάφερε 
να ανοίξει το σκορ για 
την ομάδα της Μαγνη-
σίας. Στην συνέχεια ο 
Βερνάρδος πέτυχε δυο 
γρήγορα τέρματα μέσα 

στα επόμενα 7 λεπτά για 
τον Ολυμπιακό Βόλου 
με τον Σιαφά να κάνει 
το 4-0 στο 35’ το οποίο 
ήταν και σκορ ημιχρόνου. 
Στην επανάληψη ο ρυθ-
μός έπεσε φανερά με τον 
πρώην ποδοσφαιριστή 
του ΑΟΚ, Οκάν Σουλεϊ-
μαν να σημειώνει το τε-
λικό 5-0 με την συμπλή-
ρωση μιας ώρας αγώνα.

Τα γκολ: Μαρκοπουλιώ-
της 20’, Βερνάρδος 22’, 
27’, Σιαφάς 35’, Οκάν 60’

ΟΙ ΣΥΝΘΕΣΕΙΣ

Α.Ο Καβάλα (Καρα-
μπιμπέρης): Παπαπο-
στόλου, Θαλασσινός, 
Γιαννακός, Χατζηγεωργί-
ου, Παπαδόπουλος (64’ 
Περτσεμλίδης), Κλεπου-
σνιώτης, Τοχτατζίδης 
(72’ Δραγανίδης), Από-

σογλου, Λαμπαδίτης, Κα-
μαρίδης, Βορδοναράκης.

Ολυμπιακός Βόλου 
(Καγιέχα): Βούγιοβιτς, 
Σκοπελίτης, Κόκας (46' 
Χατζής), Φιλίποβιτς, 
Παπακώστας, Κόλα, 
Μαρκοπουλιώτης, Κι-
τόκο (46' Ρηγόπουλος), 
Σιαφά (46' Οκάν), Κα-
τσούκης (46. Χατζηπιρ-
πιρίδης), Βερνάρδος.

BETSSON SUPER 
LEAGUE 2 – 9Η 
Α Γ Ω Ν Ι Σ Τ Ι Κ Η

Α.Ο Καβάλα-Ολυ-
μπιακός Βόλου 0-5

Α.Ο Ξάνθη-Α.Ο Τρί-
καλα ΣΕ ΕΞΕΛΙΞΗ

Β έ ρ ο ι α - Π α ν -
σερραϊκός 3-0

Αναγέννηση Καρδίτσας-
Απόλλων Λάρισας 1-0

Απόλλων Πόντου-
Ολυμπιακός Β’ 0-0

Θεσπρωτός-ΠΑΟΚ Β’ 1-1

Πιερικός-ΑΕ Λάρισα 1-1

Αλμωπός Αριδαίας-Νί-
κη Βόλου ΑΝΑΒΟΛΗ

Ρεπό: Ηρακλής

BETSSON SUPER 
LEAGUE 2 – 
Β Α Θ Μ Ο Λ Ο Γ Ι Α
1. Βέροια 21 (19-6)
2. Α.Ο Ξάνθη** 19 

(14-1)
3. Αναγέννηση Καρδί-

τσας* 16 (15-5)
4. Ολυμπιακός Β’* 14 

(9-5)
5. Θεσπρωτός* 13 

(12-4)

6. ΑΕ Λάρισα* 13 (9-4)
7. Νίκη Βόλου* 12 

(13-5)
8. Αλμωπός Αριδαίας** 

12 (12-8)
9. ΠΑΟΚ Β’ 10 (9-9)
10. Α.Ο Τρικάλων* 10 

(9-9)
11. Πιερικός 9 (10-9)
12. Ηρακλής* 9 (3-4)
13. Πανσερραϊκός* 9 

(8-11)
14. Ολυμπιακός Βόλου 

8 (11-16)
15. Απόλλων Πόντου* 5 

(8-13)
16. Απόλλων Λάρισας* 2 

(6-17)
17. Α.Ο Καβάλα** 0 

(0-38)

(*) Έχουν αγώνα λιγό-
τερο

(**) Έχουν δυο αγώνες 
λιγότερους
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Νέα – αναμενόμενη – ήττα για τον ΑΟΚ αυτή την φορά από 
τον Ολυμπιακό Βόλου

Alexander Haditaghi “Το να κερδίσεις μια ομάδα 7-0 αντί 
12-0 δεν είναι Fair Play”

Το δικό του μήνυμα 
για το “fair play” απέ-
ναντι στους νεαρούς 
ποδοσφαιριστές του 
Α.Ο Καβάλα από τις 
υπόλοιπες ομάδες της 
Super League 2 έστειλε 
ο ιδιοκτήτης της ΠΑΕ, 
Alexander Haditaghi.

ΤΟ ΜΗΝΥΜΑ 
ΤΟΥ ALEXANDER 
HADITAGHI

“Με ενοχλεί που πολλές 
ομάδες που έχουν παί-
ξει ή πρόκειται να παί-
ξουν εναντίον του Α.Ο 
Καβάλα, συγχαίρουν 
τους εαυτούς τους επει-
δή σκόραραν 6 ή 7 τέρ-
ματα και όχι παραπάνω. 
Πιστεύουν ειλικρινά ότι 
κάνουν χάρη στην ομάδα 
μας και στην πόλη μας; 
Πιστεύουν ότι αυτό είναι 
το νόημα του fair play;

Έχω μια ερώτηση σε 
αυτούς τους ποδοσφαι-
ριστές αυτών των ομά-
δων. Σε 20-30 χρόνια 
όταν θυμούνται ότι επι-
κράτησαν με 6 ή 7 γκολ 
απέναντι σε 15χρόνους 
εφήβους οι οποίοι προ-
σπαθούν να υπερασπι-
στούν την πόλη τους, θα 
είναι υπερήφανοι για αυ-
τές τις νίκες;

Το να κερδίσεις μια ομά-
δα 7-0 αντί 12-0 δεν 
είναι χάρη. Κάποιος που 
πνίγεται σε 7 μέτρα νερό 
είναι το ίδιο νεκρός με 
κάποιον που πνίγεται σε 
20 μέτρα νερό.

Όταν σκέφτομαι τις κο-
ρυφαίες στιγμές του 
ευ αγωνίζεσθαι στον 
αθλητισμό, θυμάμαι τον 
Shawn Crawford να πα-
ραδίδει το αργυρό με-
τάλλιο στον Churandy 
Martina γιατί γνώριζε 
ότι αυτός ήταν ο πραγ-

ματικός νικητής στους 
Ολυμπιακούς Αγώνες 
του Πεκίνο το 2008, 
τον Γερμανό άλτη Luz 
Long που βοήθησε τον 
Jesse Owens να τον 
κερδίσει στους Ολυμπι-
ακούς Αγώνες του 1936 
ή το fair play του Paolo 
Di Canio εναντίον της 
Έβερτον το 2001.

Αυτό που συνέβη στον 
Α.Ο Καβάλα είναι μια 
μαύρη στιγμή για το Ελ-
ληνικό ποδόσφαιρο και 
τις διεφθαρμένες πολι-
τικές που το ελέγχουν. 
Αυτές οι ήττες δεν είναι 
ντροπιαστικές για τον 
ΑΟΚ και την Καβάλα. 
Κερδίσαμε το δικαίωμα 
να συμμετάσχουμε στην 
Super League 2 αλλά 
δεν μας δόθηκε ποτέ το 
δικαίωμα να παίξουμε 
κανονικά και να διεκδι-
κήσουμε την νίκη. Υπάρ-
χει μεγάλη διαφορά.

Θέλουν αυτές οι ομάδες 
να σταθούν απέναντι 
στην διαφθορά του πο-
δοσφαίρου και της αδι-
κίας απέναντι στον ΑΟΚ; 
Πιστεύουν αυτές οι ομά-
δες και ποδοσφαιριστές 
στο fair play και θέλουν 
να μείνουν στην ιστορία; 
Θέλουν να γίνουν παρά-
δειγμα για εκατοντάδες 
εκατομμύρια ανθρώπους 
σε όλο τον κόσμο;

Μπορούν να αντιδρά-
σουν στην αδικία απένα-
ντι στον ΑΟΚ και να αρ-
νηθούν να αγωνιστούν 
απέναντι στην ομάδα 
μας. Ξέρω ότι αν ήμουν 
εγώ στην θέση τους 
αυτό θα έκανα, γιατί το 
να είσαι πρωταθλητής 
δεν έχει να κάνει με τα 
κύπελλα και τα μετάλλια 
αλλά με τις στιγμές.

Σε 10 με 20 χρόνια κά-
νεις δεν θα θυμάται 
ένα 10-0 στην ελληνική 
Super League 2 αλλά 
όλοι θα θυμούνται την 
ομάδα που αρνήθηκε να 
αγωνιστεί απέναντι σε 
Ερασιτέχνες εφήβους 
που υπερασπίζονται την 
πόλη τους.

Είμαι περήφανος για 
αυτούς τους νεαρούς 
πολεμιστές. Ακόμη και 
αν θα έχουμε 23 με 25 
επαγγελματίες ποδο-
σφαιριστές το 2022, θα 
κρατήσουμε στην ομάδα 
αυτούς τους νεαρούς 
πολεμιστές μέχρι το τέ-
λος της σεζόν. Θέλουμε 
να ζήσουν τις νίκες και 
όλα όσα κατάφεραν, με 
τα ίδια τους τα μάτια!


